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Suriye'nin kuzeyinde saldırı 
hazırlığındaki 29 PKK/YPG'li 
terörist etkisiz hale getirildi
ANKARA (AA) - Milli Savunma Bakanlığı 

(MSB), Suriye'nin kuzeyinde saldırı hazırlığı 
yapan 29 PKK/YPG'li teröristin etkisiz hale 
getirildiğini bildirdi.

BAKANLIĞIN sosyal medya hesabından 
yapılan açıklamada, "Teröristler için kaça-
cak yer yok, hiçbir yer onlar için güvenli 
değil. Kahraman Türk Silahlı Kuvvetlerimiz, 
Suriye'nin kuzeyinde saldırı hazırlığı yapan 
29 PKK/YPG'li teröristi etkisiz hale getirdi. 
Her nerede olursa olsunlar terör örgütleri 
ile mücadelemiz, en son terörist etkisiz hale 
getirilinceye kadar devam edecek." ifadesi-
ne yer verildi.

TÜSİAD'dan 'hukuk ve 
demokrasi' vurgusu

YÖNETİM KURULU BAŞKANI ORHAN TURAN: ŞİMDİ DAHA ZORLU BİR SÜREÇ 
BAŞLIYOR, DEZENFLASYON SÜRECİ 2025 YILINDA DA DEVAM EDECEK

DIŞİŞLERİ Bakanı Hakan Fi-
dan, bugün Azerbaycan’a 
çalışma ziyaretinde bulu-
nacak. Fidan, Azerbaycan 
Dışişleri Bakanı Ceyhun 
Bayramov ile yapacağı gö-
rüşmede ikili siyasi, askeri, 
ekonomik, ticari, ulaştırma, 
enerji konuları ile Azer-
baycan-Ermenistan barış 
sürecindeki gelişmeleri ele 
alacak. Bakan Fidan, Azer-
baycan Cumhurbaşkanı 
İlham Aliyev tarafından 
kabul edilecek. S.5’te

GAZETECİLER Cemiyeti, 9. Köy Projesi kapsa-
mında gerçekleştirilen “Bölgesel Eğitim ve 
Durum Değerlendirme Toplantısı” Mersin’de 
sona erdi

MERSİN Ticaret ve Sanayi Odası'nın ev sahip-
liğinde düzenlenen toplantıya medya çalı-
şanları, akademisyenler ve iletişim fakültesi 
öğrencileri katılım gösterdi.

ETKİNLİĞİN ikinci günü deneyimli gazeteci 
Erhan Karadağ'ın canlı yayın eğitimi ile baş-
ladı. Acil durum yayın aracı "Mobil Basın 
Evi"nin teknik kapasitesinden yararlanılarak 
gerçekleştirilen eğitimde, Mersin Üniversitesi 
ve Hatay Mustafa Kemal Üniversitesi İletişim 
Fakültesi öğrencilerine canlı yayın habercili-
ğinde pratik yapma imkanı sunuldu. S.2’de

TÜSİAD ve Koç Üniversitesi or-
taklığı ile oluşturulan Ekono-
mik Araştırma Forumu, '2025 
Yılında Türkiye Ekonomisi' 
başlıklı hibrit bir seminer dü-
zenledi. Tekfen Tower Konfe-
rans Salonu'nda gerçekleşen 
etkinlikte Türkiye ekonomisi-
nin yakın gelecekteki görü-
nümü ele alındı. Seminerin 
açılış konuşmasını yapan 
TÜSİAD Yönetim Kurulu Baş-
kanı Orhan Turan, "Önümüz-
deki dönemde beklentilerimiz 
şöyle; hukuk devletinin, yargı 
sisteminin ve demokrasinin 
güçlendirilmesi, hukuki ön-
görülebilirliğin sağlanması, 
piyasa ekonomisiyle uyumlu 
politikaların geliştirilmesi ku-
rumsal kapasite ve bağımsız-
lığın artması, çağımıza uygun 
bir eğitim reformu yapılması, 
verimlilik ve rekabetçiliğin art-
ması için teknolojik dönüşü-
mün desteklenmesi, sanayide 
yeşil dönüşümün esas alın-
ması, kayıt dışı ile daha etkin 
bir mücadele. TÜSİAD olarak 
istişare süreçlerine katkı sağ-
ladık ve özellikle enflasyonla 
mücadele noktasında deste-
ğimizi her zaman vurguladık. 
Enflasyonu düşürmenin ilk 
aşamasında ilerleme sağla-
dığımızı görüyoruz. Ancak 
şimdi daha zorlu bir süreç 
başlıyor. Dezenflasyon süreci 
2025 yılında da devam ede-
cek.” dedi.  S.3’te

CHP İstanbul İl Başkanı Özgür Çelik, 
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza 
Akpolat’ın tutuklanmasının ardın-
dan belediye önünde açıklama yap-
tı. Çelik, “Yaptığımız tutukluluğa 
itiraz neticesinde Beşiktaş Beledi-
ye Başkanımızın göreve dönmesini 
bekliyoruz. Başkanımız dönene 
kadar tamamı Cumhuriyet Halk 
Partili olan meclis üyeleri içerisin-
den vekil seçilecek” dedi. 

PAZARTESİ sabahı şafak operas-
yonuyla gözaltına alınan Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpolat, tu-
tuklandı. CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel ile İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun 
katılımıyla dün sabah belediyede 
toplantı yapıldı. S.3’te

ÖZGÜR ÇELİK, BEŞİKTAŞ 
BELEDİYESİ’NDE: 

“Başkanımız dönene 
kadar tamamı CHP’li 

olan meclis üyelerinden 
vekil seçilecek” 

600 bin kamu işçisinin zam 
pazarlığı için hazırlıklar başladı

TÜRK-İŞ'te Genel Başkan Yardım-
cısı Ramazan Ağar başkanlığında 
oluşturulan "Kamu Koordinasyon 
Kurulu", 22 Ocak'ta toplanacak. 
Burada alınan kararlar, 23 Ocak'ta 
yapılacak TÜRK-İŞ Başkanlar 
Kurulu'nda ele alınacak.

HAK-İŞ'te ise Genel Başkan Yar-

dımcıları Devlet Sert ve Halil Çu-
kutli başkanlığında "Kamu Koor-
dinasyon Kurulu" kuruldu. Sendi-
kaların görüş ve taleplerini almak 
için ilk toplantısını 26 Aralık 
2024'te HAK-İŞ Genel Merkezi'nde 
yapan Kurul, önümüzdeki günler-
de tekrar toplanacak. S.3’te

TÜRK-İŞ ve HAK-İŞ, kamuda yaklaşık 600 bin işçinin ücretlerine 2025-2026 
döneminde yapılacak zammın belirleneceği Kamu Toplu İş Sözleşmeleri 
Çerçeve Protokolü görüşmelerine yönelik çalışmalara başladı

KÖPRÜ ve otoyol zammı sonrası esnaf, 
“Zammın faturası yolcuya kesiliyor” 
derken, tüketiciler esnafı zamların 
gerçek kaynağına karşı sessiz 
kalmakla eleştiriyor. İstanbul Şoförler 
Esnafı Odası Başkanı Cem Sert, 
zammın doğrudan vatandaşın cebine 
yansıdığını belirtti. Tüketici Hakları 
Derneği Başkanı Ergün Kılıç ise, “En 
büyük sıkıntımız esnafın gelen zamların 
ana kaynağına itiraz etmeyerek kolaya 
kaçması. Zammın ana kaynağı ile 
alakalı esnaf örgütlerinin herhangi bir 
eylemi yok" dedi. S.7’de

Köprü ve otoyol 
zammı tepki çektiYarıyıl tatili başladı

TÜRKİYE genelinde 
yaklaşık 20 milyon 
öğrenci, 2024-2025 
eğitim öğretim 
yılı birinci dönem 
karnelerini aldı. 
İlkokul 1. sınıf 
öğrencilerine ilk 
kez karne yerine 
öğrencilerin sosyal-
duygusal öğrenme 
becerilerini içeren 
"gelişim raporu" 
verildi. İkinci 
dönem, 3 Şubat 
Pazartesi günü 
başlayacak. S.5’te

KAVAKLIDERE, Gaziosmanpaşa, Cinnah 
Caddesi ve Atatürk Bulvarında kuru-
yan yüzlerce asırlık ağacın yerine son 
30 yıldır tek bir ağaç dikilmedi. Çevre 
Bakanlığının Koruma kurulu kararları 
gerekçe gösterilerek, yerine yenisi diki-
lemeyen kuruyan ağaçlar hayvan hey-
kellerine dönüştürülmeye başlandı. Ka-
vaklıderem Derneği “ağaçlarımızı geri 
istiyoruz” kampanyası başlattı. S.4’te

ANKARA 
SOKAKLARI 
KURUYOR

Mobil Basın 
Evi'nde eğitim

GAZETECİLER CEMİYETİ'NİN 
MERSİN'DEKİ ETKİNLİĞİ SONA ERDİ
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NAZ AKMAN

Gazeteciler Cemiyeti'nin Mersin’deki 
"Bölgesel Eğitim ve Durum 

Değerlendirme Toplantısı" son buldu
Mersin Ticaret ve Sanayi 

Odası'nın ev sahipliğinde 
düzenlenen "Bölgesel Eğitim ve 
Durum Değerlendirme Toplantısı" 
ikinci günün ardından son buldu. 
Toplantıya medya çalışanları, 
akademisyenler ve iletişim 
fakültesi öğrencileri katılım 
gösterdi.

Etkinliğin ikinci günü 
deneyimli gazeteci Erhan 
Karadağ'ın canlı yayın eğitimi ile 
başladı. Acil durum yayın aracı 
"Mobil Basın Evi"nin teknik 
kapasitesinden 
yararlanılarak 
gerçekleştirilen 
eğitimde, 
Mersin 
Üniversitesi 
ve Hatay 
Mustafa Kemal 
Üniversitesi 
İletişim Fakültesi 
öğrencilerine canlı yayın 
haberciliğinde pratik yapma 
imkanı sunuldu.

9. Köy editörü Erhan Karadağ, 
proje çalışanları Ayşe Gültekin 
ve Alican Sağın'ın yönlendirdiği 
oturumda öğrencilere kamera 

kullanım eğitimi de verildi.
Günün ikinci oturumunda 

Doç. Dr. Recep Ünal, "Medyada 
yeni arayışlar: Mobil habercilik" 
başlıklı eğitimde medyadaki dijital 
dönüşümü irdeledi.

Etkinliğin son oturumunda 
gazeteci Mehmet Şafak Sarı, 
"Kapısı aralanan yapay zeka 
çağında medya" eğitiminde yapay 
zekanın gazetecilikte yarattığı 
devrimleri ele aldı.

Etkinliğin kapanış 
konuşmasını gerçekleştiren 

Gazeteciler Cemiyeti 
Başkan 

Yardımcısı 
Ali Oruç şu 
ifadeleri 
kullandı:

"Değerli 
katılımcılar, 

bugün 
sona eren 

programımızda 2 
gün boyunca çok değerli 
eğitmenlerimiz yılların getirdiği 
bilgi ve tecrübelerini bizlere 
aktardılar. Avukatımız hukuki 
konularda bilgi verdi. Öğrenci 
kardeşlerimize Mobil Basın 

Evi'nin tanıtımını yaptık onlar 
da tecrübe edindiler. Umarım 
faydalı olmuştur. Bu programın 
düzenlenmesinde emeği geçen 
Mersin Gazeteciler Cemiyeti'ne, 
Mersin Ticaret ve Sanayi 
Odası'na, Mersin Üniversitesi 
İletişim Fakültesi'ne ve Hatay 
Mustafa Kemal Üniversitesi 
İletişim Fakültesi'ne çok 
teşekkür ediyoruz. Mersin'de 
büyük bir misafirperverlikle 
karşılandık. Ankara'ya yolu düşen 
meslektaşlarımız, hocalarımız 
Ankara'da bir eviniz, cemiyetiniz 
var. Her zaman bekleriz. Herkese 
tekrar teşekkür ediyor, saygılar 
sunuyorum."

Gazeteciler 
Cemiyeti 
Başkan 

Yardımcısı 
Ali Oruç

Gazeteci 
Mehmet 

Şafak Sarı

Doç. Dr. Recep Ünal

Dünya Sağlık Örgütü’nün 
ülkelerin ulusal aşı programında 

yer almasını önerdiği, erken 
yaşta kız ve erkek çocuklarına 
yapılmasında fayda görülen HPV 
aşısı, ülkemizde ne yazık ki hala 
ücretsiz değil. Her ne kadar son 
yıllarda özel kurumlar çalışanlarına 
yan hak olarak ücretsiz HPV aşısı 
imkanı sunsa da milyonlarca kadın 
rahim ağzı kanserine karşı aşıyla 
korunabilecekken maliyetler nedeniyle 
korunamıyor. Üç doz yapılması 
gerekilen HPV aşısının güncel tek 
doz fiyatı 3 bin 999 TL. Dolayısıyla aşı 
isteğe bağlı bir şekilde eczanelerden 
temin edilerek yapılabiliyor. Ancak üç 
doz aşıyı yaptıktan sonra SGK veya iş 
mahkemelerine başvuruda bulunarak 
aşı bedelinin iadesini almak mümkün. 
Bunun için öncelikle eczaneden 
satın alınan aşının faturası ve aşı 
kutularıyla birlikte SGK’ya başvurmak 
gerekiyor. SGK’dan ret gelmesi 
durumunda ise iş mahkemesine 

başvurup yargı yoluyla aşı iadesinin 
sağlanması için mücadele edilebiliyor.

 ÖNCE KADINLAR VE 
ÇOCUKLAR DERNEĞİ’NDEN 
DESTEK
Önce Kadınlar ve Çocuklar 

Derneği de kendi imkanlarıyla HPV 
aşısı yaptıran kadınların yargı yoluyla 
aşı bedelinin iadesini alabilmesi için 
son üç yıldır mücadele ediyor. Dernek 
bu süre zarfında açılan davaların 
hukuki ve toplumsal boyutunu 
yakından takip ediyor. Aynı zamanda 
ailelerin bireysel başvurularını 
yönlendirip dava sürecinde hukuki 
rehberlik sağlıyor. Önce Kadınlar ve 
Çocuklar Derneği Başkanı Avukat 
Müjde Tozbey, aşı bedelinin iadesi 
için açılan davalarda başarı oranının 
yüzde 50’ye çıkmasının mümkün 
olduğunu belirterek, “Bugüne kadar 
açılan davalarda elde edilen başarı 
oranı umut verici bir seviyede. Her 
10 davadan 3’ü olumlu sonuçlanmış 
durumda, ancak hukuki gerekçeler 
güçlendikçe bu oranın artacağını 
öngörüyoruz. Hakimler tarafından 
emsal kararların dikkate alınmasıyla 
başarı oranının yüzde 50’ye 
yaklaşması mümkün” dedi.

YARGI YOLU İÇİN NE 
YAPMALI?
Tozbey, izlenilmesi gerekilen 

hukuki yola ilişkin dernek tarafından 
destek verildiğini söyleyip, “HPV 
aşısı için yargı yoluna başvurmak 
isteyen bireylerin öncelikle aile 
hekimlerinden veya onkoloji 
uzmanlarından HPV aşısının sağlık 
açısından gerekliliğini belirten bir 
rapor alması gerekmektedir. Ardından, 
hukuki süreç başlatılarak idare 
mahkemesine başvuru yapılmalı 
ve gerekirse üst mahkemelere 
taşınmalıdır. Derneğimiz, bu süreçte 
tüm başvuruculara yol göstermekte 
ve gerekli belgeleri hazırlamalarına 
yardımcı olmaktadır” diye konuştu.

“YALNIZCA TÜRKİYE’YE 
ÖZGÜ BİR DURUM”
HPV aşısının pek çok ülkede 

ücretsiz yapıldığını anımsatan 
Bozbey, yargı yoluyla aşı bedelinin 
iadesinin yalnızca Türkiye’ye özgü 
olduğunu da ekledi. Tozbey, “Sağlık 
Bakanlığı şu an yalnızca HPV 
taramalarını ücretsiz bir şekilde 
yapmaktadır, ancak aşılar hala ücretli. 
Yargı yoluyla kazanılan hakların 
bireysel davalarla elde edilmesi, ne 

yazık ki yalnızca Türkiye’ye özgü bir 
durumdur. Dünya genelinde birçok 
ülkede HPV aşıları kamu tarafından 
ücretsiz sunulurken, Türkiye’de 
dava açmadan bu hakka ulaşmak 
mümkün değildir. Bu durum yargının 
iş yükünü artırdığı gibi bireyler için de 
uzun ve yorucu bir süreç anlamına 
gelmektedir. Ancak, bu mücadele 
toplumsal farkındalık yaratılması 
açısından da büyük bir önem 
taşımaktadır” bilgisini verdi.

Tozbey aşının önemini “Önce 

Çocuklar ve Kadınlar Derneği olarak, 
insan papilloma virüsü (HPV) aşısının 
ücretsiz bir şekilde erişilebilir hale 
gelmesi için uzun süredir bir mücadele 
yürütüyoruz. Bu aşı, hem kız hem 
de erkek çocuklarına erken yaşta 
yapılmalı, çünkü HPV aşısı rahim 
ağzı kanseri başta olmak üzere birçok 
kanser türünden korunmanın en etkili 
yollarından biridir. Çocuklarımızın 
ve gençlerimizin sağlıklı bir gelecek 
hakkını savunmak temel görevimizdir” 
sözleriyle anlattı.

Dava açmadan ücretsiz HPV 
aşısı yaptırmak mümkün mü?

Önce Kadınlar ve Çocuklar 
Derneği Başkanı Avukat 

Müjde Tozbey
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Ankara’da, kabine revizyonunun kapıda 
olduğuna dair dedikodular bir süredir gide-
rek yayılıyor. Sorduğumuz AK Parti ve Beşte-
pe kaynakları da bu iddiaları yalanlamıyor.

Cumhurbaşkanlığı Kabinesi 2024 yerel 
seçimlerinin ardından “mini” bir reviz-

yon gerçekleştirmişti. Sağlık Bakanı ile Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanları 
değiştirilmişti. 

Bu değişimin ardından o dönemi yazıla-
rımızda da, kulislerde de asıl kapsamlı deği-
şimin AK Parti’nin kurultayı öncesi olacağı 
konuşuluyordu. O kurultay 23 Şubat tarihinde 
gerçekleşecek. O kurultaydan önce kabinenin 
2 belki 3 toplantı yapması daha olası.  Ancak 
kaçı yeni bakanlarla olacak, bunu kısa süre-
de öğrenecek gibiyiz. Ankara’da her kabine 
değişimi dedikodusu öncesi elbette “kendini o 
makama layık görenler” ya da “siyasi çekişme 
içinde olanlar” tarafından bazen provokatif 

bilgiler de yayılır. 
Son dönemde de “Berat Albayrak kabineye 

dönecek”, “Meral Akşener kabineye giriyor”, 
“Yeni cumhurbaşkanı yardımcıları olacak” gibi 
bir dizi kaynağı belirsiz açıklamalar duyulma-
ya başladı. Bu ihtimaller olabilir mi? Elbette 
mümkün. Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın yetkisi 
dahlinde… Ancak şu açıklıkta söyleyebiliriz ki 
bu kararların böyle kritik bir dönemde siyasi 
tartışmalara yol açacağı gerekçesiyle genel 
olarak ihtimal verilmiyor.

Kabinede kimlerin değişeceğini tahmin 

etmek elbette kolay değil. Ancak “değişmeye-
cek” isimleri konuşan şu aşamada daha çok. 
En son değişen Sağlık ve Çevre bakanları 
ile Hazine ve Maliye Mehmet Şimşek, Milli 
Savunma Bakanı Yaşar Güler, Dışişleri Bakanı 
Hakan Fidan gibi isimlerin görevlerinde kal-
ması, en azından kabine içinde kalmasına dair 
beklenti büyük. 

Ticaret, Aile, Tarım ve Milli Eğitim ba-
kanlarının görevlerine devam etmeyeceğini 
söyleyenler de son günlerde giderek artıyor. 
Bu noktada isimlerin “gidip-gelmesine, görev 

değişikliğine” çok da takılmamak gerekiyor. 
AK Parti’de üst düzey isimler “görev 

değişikliği”nden ziyade “değişim”e odaklan-
mış durumda. Bir bakanın yerine yeni bir isim 
geldiğinde gerçekten “değişim” denilebilmesi 
için anlayışın, bakışın uygulamaların değiş-
mesi gerektiği yorumları yapılıyor. Örneğin 
bir bakan bir politikayı uyguluyorsa ve tepki 
çekiyorsa yerine gelen isim “aynı zihniyette” 
ise bunun hiçbir somut kazanç sağlamayacağı 
savunuluyor. AK Parti’nin geçmişte “halka 
dokunan”, “samimi ve kibirsiz” isimlerle yol 
yürüdüğü, yeni bakanların da seçilirken buna 
göre adım atılması gerektiği görüşü hakim.  

Aynı yorumlar kabine kadar parti yönetimi 
için de yapılıyor. AK Parti’de herkesin gözü 
“değişiklik” mi “değişim” mi olacağında…  
Önce kısa süre içerisinde kabine ardından da 
partideki somut adımlarla bunu göreceğiz.

Kabinede değişim beklentisi 
Kıvanç EL

PERDE ARKASI

İSTANBUL (ANKA)- TÜSİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Orhan Turan, 
"Önümüzdeki dönemde beklentilerimiz 
şöyle; hukuk devletinin, yargı sistemi-
nin ve demokrasinin güçlendirilmesi, 
hukuki öngörülebilirliğin sağlanması, 
piyasa ekonomisiyle uyumlu politikala-
rın geliştirilmesi kurumsal kapasite ve 
bağımsızlığın artması, çağımıza uygun 
bir eğitim reformu yapılması, verimlilik 
ve rekabetçiliğin artması için teknolojik 
dönüşümün desteklenmesi, sanayide 
yeşil dönüşümün esas alınması, kayıt 
dışı ile daha etkin bir mücadele” dedi. 

TÜSİAD ve Koç Üniversitesi ortaklı-
ğı ile oluşturulan Ekonomik Araştırma 
Forumu, '2025 Yılında Türkiye Ekono-
misi' başlıklı hibrit bir seminer düzenle-
di. Tekfen Tower Konferans Salonu'nda 
gerçekleşen etkinlikte Türkiye ekono-
misinin yakın gelecekteki görünümü 
ele alındı. Seminerin açılış konuşma-
sını yapan TÜSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Orhan Turan, şunları kaydetti:

"ŞİMDİ DAHA ZORLU BİR 
SÜREÇ BAŞLIYOR"
"Bugün burada önümüzdeki dö-

nemin ekonomik gidişatı ve yapılması 
gerekenleri ekonomideki son gelişme-
ler çerçevesinde değerlendireceğiz. 
Konferansımızın hepimiz için faydalı 
olmasını temenni ediyorum. 2023 
yılında gerçekleştirilen genel seçim 
sonrası ekonomi politikalarında önemli 
bir değişim başladı. 2024 yılında attı-
ğımız adımların meyvelerini toplamaya 
başladığımız bir yıl oldu. Geride bırak-
tığımız neredeyse bir buçuk yılda; ülke 
risk primi, Merkez Bankası rezervleri 
ve cari açık anlamında pek çok başarı 
elde edildi. Bu süreçte TÜSİAD olarak 
istişare süreçlerine katkı sağladık 
ve özellikle enflasyonla mücadele 
noktasında desteğimizi her zaman 
vurguladık. Enflasyonu düşürmenin 
ilk aşamasında ilerleme sağladığımızı 
görüyoruz. Ancak şimdi daha zorlu bir 
süreç başlıyor. Dezenflasyon süreci 
2025 yılında da devam edecek. Ancak 
hedeflenen seviyelere ulaşılabilmesi 
için bütüncül bir bakış açısıyla hareket 
ederek para politikasını daha uyumlu 
bir mali politika ve yapısal reformlar-
la desteklememiz gerekiyor. Bunun 
için enflasyonla mücadele konusun-
da sağlanan toplumsal mutabakatı 
bozacak adımlardan kaçınılmalı, para 
politikasının doğru işleyişinden ve Mer-
kez Bankası bağımsızlığından ödün 
verilmemeli.

"VERGİ ADALETİNE 
ZARAR VEREN AF 
UYGULAMALARINDAN 
KAÇINILMASINI 
ÖNEMSİYORUZ"
Gelirler ve maliye politikasını da 

içeren daha kapsamlı bir uzun vadeli 
program tasarlanmalı. Enerji, tarım 

ve gıda gibi sektörlerde ihtiyaç olan 
refomlar da yapılmalı. Geçtiğimiz yılda 
Merkez Bankası’nın başarılı politika-
ları devam ederken maliye politikaları 
konusunda özellikle kamuda tasarruf 
ve kayıtdışı ile mücadelede daha güçlü 
adımlara ihtiyaç duyuyoruz. Benzer 
şekilde harcama kompozisyonunun 
çok daha verimli olması gerektiğine 
inanıyoruz. Ciddi bir kamu harcama 
reformu içerisinde 3 başlıkta güçlü ve 
hızlı adımlar atılmasına ihtiyaç var. 
Birincisi ekonominin etkin işleyişine 
katkısı olmayan kamu harcamaları 
kalemlerinde ciddi tasarrufa gidilmesi. 
İki, ekonominin etkin işleyişine destek 
verecek olan eğitim, teknoloji, üretimin 
yeniden yapılandırılması gibi alanlarda 
kamu kaynaklarının kullanımının arttı-
rılması. Sosyal devlet sorumluluğunun 
doğrudan, açık ve şeffaf uygulanan bir 
sosyal politika ile yerine getirilmesi. 
Kayıtdışı ekonomi ile mücadele konu-
sunun son dönemde kamunun da gün-
demine girmiş olmasını memnuniyetle 
karşılıyoruz. TÜSİAD olarak bu konuda 
alınacak önlemlere daha önce olduğu 
gibi bundan sonra da destek olmaya 
devam edeceğiz. Kayıtlı mükellefler 
için vergi oranının arttırılması veya bu 
mükelleflere ek vergiler yüklenmesin-
den ziyade vergilendirilmeyen alanlara 
yönelik vergilerin getirilmesini, vergi 
adaletine zarar veren af uygulamala-
rından kaçınılmasını, vergi denetimleri-
nin öncelikle kayıt dışı alanlarda odak-
lanmasını son derece önemsiyoruz. Bu 
konudaki detaylı önerimizi her fırsatta 
kamu ile paylaşıyoruz ve paylaşmaya 
da devam edeceğiz.

"TÜRKİYE’NİN REKABET 
GÜCÜNE DAİR BİR VERİ SETİ 
ÜZERİNDE ÇALIŞIYORUZ"
Her ne kadar öncü veriler yavaş 

bir toparlanmaya işaret etse de sanayi 
üretimi geçtiğimiz dönemde baskı 
altında kaldı. Öte yandan iç talepteki 
soğumanın ne derece yeterli boyutta 
olduğunu bu konferansımızda kıymetli 
katılımcılarla tartışacağız. Sadece 
para ve maliye politikası ile enflasyon-
la mücadelede ne denli başarı sağlarız 
bu da yine tartışmayı arzu ettiğimiz 
konular arasında. Öte yandan reel ke-
sim bilançolarında bir miktar bozulma 
yaşadığımız bu süreçten de geçmekte-
yiz. Bir yandan faiz, kur, enflasyon me-
selelerine kafa yorarken diğer yandan 
dijital dönüşüme güçlü şekilde entegre 
olamıyoruz. Önümüzdeki dönemde 
otomasyon, teknoloji, insan kaynağı, 
markaya yatırım yapmazsak verimimizi 
arttıramayacağız ve de rekabetçilik 
anlayışımızı da kaybedeceğiz. Kalıcı, 
sürdürülebilir ve doğru bölüşülmüş 
refahın ve ekonomik kalkınmanın 
sağlanılması için hem çok daha köklü 
reformlar gerekiyor hem de sanayicinin 
bakış açısının değişmesi gerekiyor. 
Buradan yola çıkarak rekabetçilik ve 
verimlilik konularını daha doğru analiz 
edebilmek ve somut veriler üzerinden 
tartışabilmek için Türkiye’nin rekabet 
gücüne dair bir veri seti üzerinde çalı-
şıyoruz. Bu çalışmanın ilk sonuçlarını 
mart ayında kamuoyuyla paylaşaca-
ğız. Mart ayının ardından da oluştur-
duğumuz bu endeksi her çeyrekte 
yayınlamaya devam edeceğiz. Bu 
önemli çalışma bize Türkiye’nin ihracat 

pazarlarında rekabet şartlarının ne 
durumda olduğunu daha bilimsel bir 
şekilde ölçme imkanı verecek.

"ÖNÜMÜZDEKİ DÖNEMDE 
BEKLENTİMİZ HUKUKİ 
ÖNGÖRÜLEBİLİRLİĞİN 
SAĞLANMASI"
Değerli misafirler önümüzdeki 

dönemde beklentilerimiz şöyle; hukuk 
devletinin, yargı sisteminin ve de-
mokrasinin güçlendirilmesi, hukuki 
öngörülebilirliğin sağlanması, piyasa 
ekonomisiyle uyumlu politikaların 
geliştirilmesi kurumsal kapasite ve 
bağımsızlığın artması, çağımıza uygun 
bir eğitim reformu yapılması, verimlilik 
ve rekabetçiliğin artması için teknolojik 
dönüşümün desteklenmesi, sanayide 
yeşil dönüşümün esas alınması, kayıt 
dışı ile daha etkin bir mücadele. Bu 
alanlara ciddi şekilde eğilmediğimiz 
sürece kısa vadede elde ettiğimiz 
başarıları uzun dönemde başarılara 
dönüştürme şansımız olmayacak. Bu 
nedenle TÜSİAD olarak bu alandaki 
yapısal değişimlerin önemini ve aciliye-
tini her fırsatta vurguluyoruz."

Açılışın ardından program, gazeteci 
Hande Demirel'in moderatörlüğünde 
"2025 Yılında Türkiye Ekonomisi” 
paneli ile devam etti. Panelin konuş-
macıları; TÜSİAD Baş Ekonomisti 
Gizem Öztok Altınsaç, Koç Üniversitesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Selva Demi-
ralp, Bilkent Üniversitesi Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Hakan Kara ve Emekli Hazine 
Müsteşar Yardımcısı Hakan Özyıldız 
oldu.  

İSTANBUL (ANKA)- CHP İstanbul İl 
Başkanı Özgür Çelik, Beşiktaş Belediye 
Başkanı Rıza Akpolat’ın tutuklanması-
nın ardından belediye önünde açıklama 
yaptı. Çelik, “Yaptığımız tutukluluğa 
itiraz neticesinde Beşiktaş Belediye 
Başkanımızın göreve dönmesini bekli-
yoruz. Başkanımız dönene kadar tama-
mı Cumhuriyet Halk Partili olan meclis 
üyeleri içerisinden vekil seçilecek” dedi. 

Pazartesi sabahı şafak operasyo-
nuyla gözaltına alınan Beşiktaş Bele-
diye Başkanı Rıza Akpolat, tutuklandı. 
CHP Genel Başkanı Özgür Özel ile 
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu’nun katılımıyla dün 
sabah belediyede toplantı yapıldı.

Toplantı sonrası CHP İstanbul İl 
Başkanı Özgür Çelik, belediye önünde 
gazetecilere açıklama yaptı. Özel’in 
bugünkü programlarını iptal ederek 
MYK’yı İstanbul İl Başkanlığı’nda top-
lantıya çağırdığını belirten Çelik, şunları 
söyledi:

“Yaptığımız tutukluluğa itiraz netice-
sinde Beşiktaş Belediye Başkanı’mızın 
göreve dönmesini bekliyoruz. Başkanı-
mız dönene kadar tamamı Cumhuriyet 
Halk Partili olan meclis üyeleri içerisin-
den vekil seçilecek. Seçilen vekil ve 
tüm meclis üyelerimizle, bürokratlarla 
belediye hizmetleri kesintisiz bir biçim-
de Beşiktaş’ta devam edecektir. Beşik-
taş’taki hem temel belediyecilik hizmet-
leri hem sosyal demokrat belediyecilik 
uygulamaları ve özellikle mevcut siyasi 
iktidarın emekliyi, emekçiyi yoksulluğa 
ve sefalete sürüklediği bu dönemde 
sosyal desteklerle Beşiktaş Belediyesi, 
Beşiktaş halkının yanında olmaya de-
vam edecektir. Rıza Başkan’ın tutuk-
lanmasına gerekçe gösterilen iş adamı, 
yani bir organize suç işlediği söylenen 
iş adamı ve onun şirketleri, onlarca 
kamu kurumundan ve çok sayıda AK 
Partili belediyeden de ihale almış du-
rumda. Buradan sormak istiyorum. Ör-
neğin Trabzon Belediyesi’nde, Isparta 
Belediyesi’nde, İstanbul’un Bahçelievler 
Belediyesi’nde çok yakın tarihte ihale 
aldığı bu incelemeler gerçekleşecek 
mi? AK Partili belediyelerdeki o ihaleler 
de incelenecek mi? Kamuoyuna bunu 
açıklamak zorundalar. Adaletin herkes 
için eşit şekilde uygulanıp uygulanma-
dığını kamuoyuyla paylaşmak zorunda-
lar. Son olarak günlerdir buraya gelerek 
demokrasi mücadelemize sahip çıkan, 
millet iradesine sahip çıkan bütün 
Beşiktaşlılara, bütün İstanbullulara 
yürekten teşekkür ediyorum. Buradan 
cezaevine Rıza Polat Başkanımıza ve 
Esenyurt’taki belediye başkanımız Ah-
met Özer’e selamlarımı iletiyorum.”

ANKARA (AA)- TÜRK-İŞ ve 
HAK-İŞ, kamuda yaklaşık 600 bin iş-
çinin ücretlerine 2025-2026 dönemin-
de yapılacak zammın belirleneceği 
Kamu Toplu İş Sözleşmeleri Çerçeve 
Protokolü görüşmelerine yönelik 
çalışmalara başladı.

Karayolları, demiryolları, elektrik 
üretim santralleri, bakanlıklar, üniver-
siteler ve hastanelerin de aralarında 
olduğu kamu kurum ve kuruluşların-
daki 600 bine yakın işçiyi kapsayan 
2025 Yılı Kamu Toplu İş Sözleşmeleri 
Çerçeve Protokolü için yetkili konfe-
derasyonlar hazırlıklarını sürdürüyor.

TÜRK-İŞ BAŞKANLAR 
KURULU 23 OCAK'TA 
TOPLANACAK
TÜRK-İŞ'te Genel Başkan Yar-

dımcısı Ramazan Ağar başkanlığın-
da oluşturulan "Kamu Koordinasyon 
Kurulu", 22 Ocak'ta toplanacak. Bu-
rada alınan kararlar, 23 Ocak'ta yapı-
lacak TÜRK-İŞ Başkanlar Kurulu'nda 
ele alınacak.

HAK-İŞ'te ise Genel Başkan Yar-
dımcıları Devlet Sert ve Halil Çukutli 
başkanlığında "Kamu Koordinasyon 
Kurulu" kuruldu. Sendikaların görüş 
ve taleplerini almak için ilk toplantı-
sını 26 Aralık 2024'te HAK-İŞ Genel 
Merkezi'nde yapan Kurul, önümüz-
deki günlerde tekrar toplanacak.

Bu süreçte sözleşme kapsamın-
daki sendikalar Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığına yetki başvu-
rusunda bulunurken, bu ay sonuna 
kadar tüm sendikaların yetki belgele-

rinin tamamlanması bekleniyor.
DİĞER SÖZLEŞMELERİ DE 
YAKINDAN İLGİLENDİRİYOR
Öte yandan, yaklaşık 4 milyon 

memur ile 2,5 milyon memur emek-
lisinin maaşlarına yapılacak zam 
oranının belirleneceği 2026-2027 
yıllarını kapsayan 8. Dönem Toplu 
Sözleşme görüşmeleri 1 Ağustos 
itibarıyla başlayacak.

Bu doğrultuda, kamu işçilerini 
ilgilendiren 2025 Yılı Kamu Toplu 
İş Sözleşmeleri Çerçeve Protokolü, 
memurların toplu sözleşmesi gibi 
Türkiye Metal Sanayicileri Sendika-
sı Grup Toplu İş Sözleşmesi başta 
olmak üzere özel sektörde imzalana-
cak toplu iş sözleşmeleri açısından 
da önem taşıyor.

TÜSİAD'DAN 'HUKUK VE DEMOKRASİ' VURGUSU: 

Beklentimiz yargı sistemi ve 
demokrasinin güçlendirilmesi

Özgür Çelik, Beşiktaş Belediyesi’nde: 

“Başkanımız dönene kadar 
tamamı CHP’li olan meclis 
üyelerinden vekil seçilecek” 

600 bin kamu işçisinin zam 
pazarlığı için hazırlıklar başladı
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HABER MERKEZİ- Ankara’nın 
“yeşil” adını almasında en önemli 
etken olan Kavaklıdere, Gaziosman-
paşa ve Atatürk bulvarı ile Cinnah 
caddesi üzerindeki kuruyan çok 
sayıdaki asırlık ağacın yerine, son 
30 yıldır yeni ağaç dikilmediği gibi, 
sökülen ağaçlardan boşalan parsel-
lerinin beton dökülerek yok edilmesi 
semt sakinlerinin haklı isyanına 
neden oldu.

Özellikle adını, bir zamanlar gürül 
gürül akan Kavaklıdere’den alan, 
asırlık ağaçların bulunduğu semtte 
ve Ankara’nın ana arteri olan Cinnah 
Caddesi üzerinde bulunan ömrünü 
tamamlamış ağaçların gövdeleri, 
tıraşlanarak çeşitli hayvan heykel-
lerine dönüştürülürken, yok olan 
ağaçların yerine yenilerinin dikilme-
mesine Kavaklıderem Derneği tepki 
gösterdi.

Kavaklıderem Derneği’nin ola-
ğanüstü toplanan Yönetim Kurulu, 
bölgenin hızla kuruduğu, Ankara’nın 
en yeşil bölgesinde neredeyse göl-
gesine sığınılacak ağaç kalmadığı 

gözlemini ifade eden bir dilekçeyle 
Ankara Büyükşehir Belediye Başka-
nı Mansur Yavaş’a, başvurdu. 

Kavaklıderem Derneği Başkanı 
Halil Yurtkuran, Ankara Belediye 
Başkanına gönderdikleri dilekçede, 
semtin eski ağaç yapısına kavuştu-
rulmasını istedi.

Dernek Başkanı Halil Yurtkuran, 
bölgedeki ağaç popülasyonunun 
giderek kaybolmasının çok üzücü 
olduğunu belirterek, “Başvurumuz-
dan sonra Mansur Yavaş Başkan 
konuyla hemen ilgilendi. Büyükşehir 
Belediyesinden gelen uzmanlarla 
da görüştük. Öğrendiğimize göre, 
Bahçelievler, Emek ve Aydınlıkev-
ler semtlerinde de çok sayıda ağaç 
kaybı yaşanmış. Tüm Ankara için 
seferberlik ilan ediyoruz. Çevre 
Bakanlığının koruma kurulu kararları 
gerekçe gösterilerek köküne bile do-
kunulamayan ömrünü tamamlayan 
ağaçlarımızın yerine yeni ağaçlar 
dikilmesini istiyoruz. Boşalan yüz-
lerce ağaç parseli var. Kimi parsel-
lerin üzerinin beton ile kapatıldığını 

gördük. Daha önce ömrünü tamam-
lamış kaç ağaç parselini, döşenen 
yaya kaldırımlarının altında kaybettik 
bilemiyoruz. Kavaklıdere Bölgesi’nin 
ağaç dikimi için pilot bölge ilan edil-
mesini istiyoruz” dedi

KENT KONSEYİ DE DEVREDE
Ankara Kent Konseyi Çevre ve 

İklim Meclisi Başkanı Ömer Şan 
ve Genel Sekreteri aynı zamanda 
Ziraat Fakültesi hocası olan Prof. Dr. 
Nilgül Karadeniz de, Kavaklıderem 
Derneği’ndeki toplantılara katıldık-
tan ve dernek yöneticileri tarafından 
bilgilendirildikten sonra bölgede 
inceleme yaptı.

Ankara Kent Konseyi Çevre ve 
İklim Meclisi Başkanı Ömer Şan, 
Kavaklıderem Derneğinin feryadını 
duyduklarını, ömrünü tamamlayan 
ağaçların yerlerine yenilerinin dikil-
mesi için, Kavaklıderem Derneği’nin 
öncülüğünde, Kent Konseyinde 
“Kapımdaki Doğa” başlıklı bir çalış-
tay düzenleyerek, yıllardır el atılma-
yan sokak ağaçlarının giderek yok 
olması sorununa dikkat çekeceklerini 

belirtti. 
Prof. Dr. Nilgül Karadeniz ise çevre 
sorununun tüm Ankara’yı ilgilendir-
diğini, “Kapımdaki doğa” çalıştayına 
diğer semt derneklerinin de davet 
edilerek tüm Ankara’nın bu konuda 
duyarlı olmasının sağlanmasında 
yarar olduğunu söyledi.

Kuruyan ağaçlardan boşalan par-
sellerin beton dökülerek kapatılması-
nın ve yerlerinin yok edilmesinin çok 
acı olduğunu belirten Kent Konseyi 
Çevre ve İklim Meclisi Başkanı Ömer 
Şan, Kavaklıderem Derneğinin baş-
lattığı, “ağaçlarımızı geri istiyoruz” 
kampanyasını Kent Konseyi olarak 
yürekten desteklediklerini söyledi. 

Kavaklıdere, Gaziosmanpaşa, Cinnah Caddesi ve 
Atatürk Bulvarında kuruyan yüzlerce asırlık ağacın
yerine son 30 yıldır tek bir ağaç dikilmedi.

Çevre Bakanlığının Koruma kurulu kararları gerekçe 
gösterilerek, yerine yenisi dikilemeyen kuruyan
ağaçlar hayvan heykellerine dönüştürülmeye başlandı.

Kavaklıderem Derneği “AĞAÇLARIMIZI GERİ 
İSTİYORUZ” kampanyası başlattı.

ANKARA 
SOKAKLARI 
KURUYOR

Dünyaca ünlü piyanist 
Gülsin Onay, Ocak ayında 

İstanbul, Bodrum ve İzmir’de 
gerçekleştireceği konserlerde, 
Çaykovski’den Mozart’a, Türk 
bestecilerden seçkilere uzanan 
programlarla dinleyicilere unutul-
maz bir müzik deneyimi sunacak. 
Devlet Sanatçısı Gülsin Onay, 
yeni yılda konserlerini ara ver-
meksizin sürdürüyor. Ocak ayının 
sonunda üç ayrı şehirde müzikse-
verlerle buluşacak olan Onay, her 
biri birbirinden özel programlarla 
sahneden seslenecek. 

Onay, 22 Ocak 2025 Çar-
şamba saat 20.00’de Kadıköy 
Belediyesi Süreyya Operası’nda 
oğlu keman sanatçısı Erkin Onay 
ve viyolonsel sanatçısı Poy-
raz Baltacıgil ile bir trio konseri 
verecek. Konserin merkezinde, 
Çaykovski’nin anıtsal Piyano 
Trio’su olacak. Programda, 
Çaykovski’nin 1882 yılında yakın 
dostu ve akıl hocası Nikolai 
Rubinstein’ın anısına yazdığı 
anıtsal Piyano Trio’su merkezde 
yer alıyor. Romantik dönem reper-
tuarının en büyük triolarından biri 
olan bu eser, her üç enstrüman 
için de virtüözik pasajlarla zengin, 
dramatik ve kontrastlı bir yapıya 

sahip. Konserde ayrıca, Ahmed 
Adnan Saygun, Ekrem Zeki Ün ve 
Bogatay Köprülü’nün eserlerinden 
seçkiler sunulacak. Türk bestecile-
rin bu etkileyici eserleri, dinleyici-
lere unutulmaz bir müzik deneyimi 
yaşatacak.

ONAY; HEYECANLA 
BEKLEDİĞİM 
KONSER YAKLAŞIYOR
Konser için Gülsin Onay "22 

Ocak Çarşamba akşamı, Sürey-
ya Operası’nda oğlum keman 
sanatçısı Erkin Onay ve değerli 
dostumuz harika Çellist Poyraz 
Baltacıgil ile birlikte sahnede 
olacağız. Müzikal bir yolculuğa 
çıkacağımız bu konserde, Türk 
bestecilerinin birbirinden zıt 
eserlerini seslendirdikten sonra, 
Çaykovski’nin dostluk, kayıp ve 
anı dolu anıtsal Piyano Trio’sunu 
çalacağız. Bu eseri aramızdan 
ayrılan çok değerli Ayla Erduran’ın 
anısına seslendireceğiz. Çok sev-
diği ve hep birlikte çalmayı arzu 
ettiği eserde her nota ile anısını 
yad edeceğiz.

Müzik, insanları birbirine 
bağlayan en güçlü köprülerden 
biri ve bu konser de sevdiklerimle 
bu sahneyi paylaşacak olmamla 
benim için ayrı bir anlam taşıyor. 
Kalbimin derinliklerinden gelen bu 
duyguları sizinle paylaşmayı, be-
raber aynı nefesi alıp aynı müziği 
dinlemeyi sabırsızlıkla bekliyo-

rum..Bu özel akşamda sizleri de 
yanımızda görmekten büyük mut-
luluk duyacağız. Gelin, hep birlikte 
bu anlamlı müzikal yolculuğa adım 
atalım" diyerek sesleniyor.

BODRUM VE İZMİR 
KONSERLERİ
Bodrum'da 25 Ocak Cumartesi 

saat 20.00’de Inspera Bodrum 
Kültür Sanat Merkezi'nde dinleyici-
lerle buluşacak olan Gülsin Onay, 
bu konserde solo performansıyla 
sahne alacak. Gecede Onay’ın 
piyano resitalinin yanı sıra, müzik 
felsefecisi Prof. Uğur Ekren’in de 
katılımıyla bir sohbet gerçekleşti-
rilecek.

Gülsin Onay, 27 Ocak’ta ise 
İzmir Ahmed Adnan Saygun Sanat 
Merkezi’nde, Wolfgang Amadeus 
Mozart’ın doğum yıldönümünde 
düzenlenen özel bir konserde 
müzikseverlerin karşısında olacak. 
Bu anlamlı gecede Onay, Orkestra 
Akademisi eşliğinde, ünlü besteci-
nin 20 numaralı piyano konçerto-
sunu seslendirecek. Konsere dair 
Onay şu sözleri paylaştı: “Do-
ğumunun yıldönümünde sevgili 
Mozart’ı anacağımız bu özel kon-
serimizde, Ahmed Adnan Saygun 
Sanat Merkezi'nin büyülü atmos-
ferinde Senfonik Tınılarla Orkestra 
Akademisi   ve şef Tolga Taviş ile 
bir araya geleceğiz. Bu muhteşem 
eseri seslendirmek benim için 
büyük bir mutluluk olacak.”

Gülsin Onay'dan, Ocak ayında 
ardarda 3 şehirde 3 konser...  

   Onay'ın konser yolculuğu, Kadı-
köy Belediyesi Süreyya Operası’nda 
oğlu keman sanatçısı Erkin Onay ve 
viyolonsel sanatçısı Poyraz Baltacıgil 
ile bir trio konseri vererek başlıyor.

ATİLA
GÜVENÇ
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Bundan iki yıl önce bir gencin acı çığlığı 
geldi ve ciğerlerimize saplandı..

Zaman her şeyi bir sis bulutu gibi içine 
alıyor ve orada eritip zihnimizden siliyor..

Ama bu defa ben unutmadım, silmedim, 
silinmesine izin vermedim. 

Tıp Fakültesi öğrencisi Enes Kara, bir mek-
tup ve bir video kaydı bırakarak hayatına son 
vermeyi seçti..

Sabah saatlerinde yaşadığı binanın önünde 
cansız bedenini buldular.

Bıraktığı mektuptaki son cümle şuydu:
“19 yaşımı böyle hayal etmemiştim…”
Zeki, akıllı, çalışkan bir çocuk..
Geleceğe dair umutları var..
Özgür olmak, özgür yaşamak, uygar dünya-

yı kucaklamak istiyor.
Ama babası bir tarikat evinde yaşamasını 

uygun görmüş…
“Tarikat sohbetlerinden ve toplu ibadetler-

den ders çalışmaya vakit bulamıyorum.
24 saatin yalnızca 3 saatini kendime dersle-

rime ayırabiliyorum. 
Tarikat evinde, dönem sonlarında kitap 

okuma programları var. 
Bir hafta sürüyor. Sana zorla dayatılan 

kitapları okumak mecburiyetindesin.
Telefonuna falan da el koyuyorlar.
Ailemin baskıcı bir yapısı var. Onların 

dayatmalarıyla bu evde kalıyorum.
Yurt dışına gitmek özgür olmak istiyo-

rum…''

Enes’in babası: 
“'Kaldığı yer yurt değil, Dört arkadaş aynı 

evde kalıyorlar,  orada da Risale-i Nur okuyor-
lar. Çocuğumuzun manevi olarak da gelişmesi-
ni istediğimiz için orada kalsın istedik, “sonra 
olmazsa başka arkadaşlarınla kalırsın” dedik. 
Şikayeti de yoktu, her görüştüğümüzde de iyi 
olduğunu söylüyordu.''

Ne deseydi!
Söylese anlayacak mıydınız?
“Evet, çok haklısın oğlum, özgürlük güzel 

şey, sen de bir genç olarak düşündüğün gibi 
yaşamalı, kendi hayallerini gerçekleştirmelisin. 
Bu insan olarak en doğal hakkın” mı diyecek-
tiniz?

Zaten sorun da bu değil mi?
Eğer isteklerini, arzularını size rahat bir 

şekilde dile getirebilseydi;
Sizin onu anlayışla karşılayacağına inan-

saydı, bu yolu seçer miydi?
Düşünsenize 19 yaşında…
Hayalleri, umutları var..
Doktor olacak.. 

Bir çok insanı hayata döndürecek..
Âşık olacak, bir kadını sevecek,
Evlenecek, çocukları olacak..   tı!
Ama olmadı..
Çaldığı bütün kapılar, ailesi dahi taşa dö-

nüştü…
Sıkıştı, boğuldu, çırpındı...  
Kurtulamadı,  ölümü seçti…
Gençler!
Ruhunuzun, bedeninizin başkaları tarafın-

dan teslim alınmasına izin vermeyin!
Ailenize sığının, Karakola sığının, Hukuk’a 

sığının! 
Aydın olduğunu hissettiğiniz bir okul öğret-

menine sığının!
Ne olursa olsun, başınıza ne gelirse gelsin;
Hiçbir şeyden utanmayın!
Hiç bir şey, sizin hayatınız kadar, ruh sağlı-

ğınız kadar önemli değildir!
ANNELER VE BABALAR;
Babam beni yedi yaşında elimden tuttu, yaz 

tatilinde, Eskişehir'de, Odunpazarı Kütüphane-
sine götürdü;

Oradaki yaşlı teyzeden rica etti; 
"Bu benim ufaklık, her gün buraya gelecek, 

kitap okuyacak, bitiremediği kitabı akşam eve 
verirsen sevinirim, zayi olursa kat kat fazlasını 
öderim."

Ömer Seyfettin'le başladım, Sait Faik, 
Faruk Nafiz, derken Alphonso Daudet'le yaz 
tatilini bitirdim..

İstediklerimi okudum, kendi hayallerimi 
kurdum.

 Ne olacağıma, neci olacağıma kendim 
karar verdim.

Hiç bir zaman babamla aynı futbol takımını 
tutmadık!

Hiç bir zaman aynı siyasi düşünceyi paylaş-
madık!

Ama iyi bir insan, iyi bir yurttaş, vatanse-
verlik gibi ortak paydalarımız vardı.

Her ne kadar babamın uzaktan beni gözle-
diğini hissetsem de; bu gözlemlerin kişiliğimin 
oluşmasına, özgür irademle doğru kararlar 
vermeme bir destek olduğunu anladım..

Çocuğunuzu ezmeyin! Başkasına da ezdir-
meyin!

Çocuklarınız sizin bedeninizin bir parçası...
Kalbiniz gibi, ciğeriniz gibi, gözünüz gibi...
Onların sağlığını nasıl koruyorsanız, çocuk-

larınızın ruh ve beden  sağlığını da koruyacak-
sınız!

Kırmadan, sıkmadan, eğip bükmeden...
Unutmayın!  Hiçbir kötü sonuç hiç kimseye 

çok uzak değildir!

Enes’in çığlığı

GENİŞ AÇI

Ergin ERENOĞLU 

ANKARA (AA) - Okul ön-
cesi, ilkokul, ortaokul ve lise 
okullarındaki yaklaşık 20 
milyon öğrenci karnesini 
alarak yarıyıl tatiline 
girdi.

2024-2025 eğitim 
öğretim yılının 9 Eylül 
2024'te başlayan 
birinci dönemi dün 
sona erdi.

İlk ve ortaöğretim 
kurumlarında eğitim 
gören yaklaşık 20 milyon 
öğrenci, yarıyıl tatilini yap-
mak üzere karnelerini aldı.

Milli Eğitim Bakanlığınca, bu yıl 
ilk kez Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli 

kapsamında ilkokul 1. sınıf 
öğrencilerine karne yerine 

öğrencilerin sosyal-duy-
gusal öğrenme bece-
rilerini içeren "gelişim 
raporu" verildi.
"GELİŞİM RAPORU, 
NİCELİKTEN ÇOK 
NİTELİĞE DEĞER 
VERDİĞİ İÇİN ÇOK 
ÖNEMLİ"

Ankara Çankaya Sü-
leyman Uyar İlkokulu'nda 

birinci dönemin sona 
ermesi dolayısıyla düzenlenen 

törende, öğrenciler karne almanın 
sevincini yaşadı.

İlkokul 3. sınıf öğrencisi Gülce 
Bilal, okulunu ve öğretmenlerini çok 
sevdiğini belirterek, "Karnemin hepsi 
çok iyi geldi. Arkadaşlarıma başarılar 
diliyorum. İkinci dönemde iyi ve aynı 
başarıyı sergilemek istiyorum. Kitap 
okumayı çok seviyorum, tatilde kitap 
okuyacağım, gezeceğim, ders çalışa-
cağım. Olabildiğince ikinci döneme iyi 
hazırlanmaya çalışacağım." dedi.

Gelişim raporunu alan ilkokul 1. 
sınıf öğrencisi Dila Sağır, "Çalıştım, 
başarımı gösterdim. Güzel tatili hak 
ettim. Tatilde belki kitap okurum, parka 
çıkarım." ifadesini kullandı.

Sağır'ın babası Coşkun Sağır 
da gelişim raporunun veliler olarak 
çocuğun eksiklerini görmeleri açısın-

dan faydalı olacağını dile getirerek, 
"Gelişim raporu, nicelikten çok niteliğe 
değer verdiği için çok önemli. Çocu-
ğun sorumluluk duygusunu geliştir-
mek, artırmak amacıyla yapılmıştır. 
Okul idaresine, Milli Eğitim Bakanlı-
ğına teşekkür ediyoruz. Nesillerin iyi 
yetiştirilmesi için farklı bir adım, biz de 
gelişim raporunu inceleyeceğiz." diye 
konuştu.

İKİNCİ DÖNEM 3 ŞUBAT'TA 
BAŞLAYACAK
İki hafta sürecek yarıyıl tatilinin ar-

dından ikinci dönem 3 Şubat Pazartesi 
günü başlayacak, 31 Mart-4 Nisan'da 
ise ikinci ara tatil dönemi olacak.

2024-2025 eğitim öğretim dönemi, 
20 Haziran'da sona erecek.

 İlkokul 1. sınıf öğrencilerine ilk kez karne 
yerine öğrencilerin sosyal-duygusal öğrenme 
becerilerini içeren "gelişim raporu" verildi

Öğrenciler karnelerini 
alarak yarıyıl 
tatiline başladı

ANKARA (AA) - Ölçme, Seçme ve Yerleş-
tirme Merkezince (ÖSYM), bugün 2025'in ilk 
Elektronik Yabancı Dil Sınavı (e-YDS 2025/1) 
yapılacak.

ÖSYM'den yapılan açıklamaya göre, 5 bin 
267 adayın başvurduğu e-YDS 2025/1, Ankara, 
İstanbul, İzmir ve Adana'daki 47 e-Sınav salo-
nunda düzenlenecek.

Sınav saat 13.45'te başlayacak, adaylar 
saat 13.30'dan sonra sınav binalarına alınma-
yacak.

Kimlik kartını kaybeden, kimlik kartı bulun-
mayan veya kimlik kartında kimlik numarası ve 
fotoğrafı olmayan adaylar için il ve ilçe nüfus 
müdürlükleri sınav günü açık tutulacak.

"YILIN İLK SINAVI İNGİLİZCE 
DİLİNDE YAPILACAK"
Açıklamada değerlendirmelerine yer verilen 

ÖSYM Başkanı Prof. Dr. Bayram Ali Ersoy, 10 
farklı yabancı dilde elektronik sınav yapıldığını 
belirterek, 2025 sınav takviminde 12 e-YDS'nin 
bulunduğunu aktardı.

Sınavların Almanca, Arapça, Bulgarca, Fars-
ça, Fransızca, İtalyanca, İngilizce, İspanyolca, 
Rusça ve Yunanca dillerinde uygulanacağını 
kaydeden Ersoy, şu ifadeleri kullandı:

"Yılın ilk elektronik yabancı dil sınavı İngiliz-
ce dilinde yapılacak. Sınavda çoktan seçmeli 80 
sorudan oluşan test uygulanacak. Adaylara 180 
dakika cevaplama süresi verilecek. Ek süre ve-
rilmesi uygun bulunan engelli adaylar, 30 dakika 
ilave sürelerini kullanabilecek. Sınavda emniyet 
personeli dahil 323 kişi görev yapacak. Adayla-
ra başarılar, görevlilere kolaylıklar dilerim."

ANKARA (ANKA)- Dışişleri Baka-
nı Hakan Fidan, bugün Azerbaycan’a 
çalışma ziyaretinde bulunacak. Fidan, 
Azerbaycan Dışişleri Bakanı Ceyhun Bay-
ramov ile yapacağı görüşmede ikili siyasi, 
askeri, ekonomik, ticari, ulaştırma, enerji 
konuları ile Azerbaycan-Ermenistan barış 
sürecindeki gelişmeleri ele alacak. Bakan 
Fidan, Azerbaycan Cumhurbaşkanı İlham 
Aliyev tarafından kabul edilecek. 

Dışişleri Bakanı Fidan, bugün 
Azerbaycan’a gidiyor. Çalışma ziyareti 
kapsamında Azerbaycan Dışişleri Bakanı 
Bayramov ile görüşecek olan Fidan, Azer-
baycan Cumhurbaşkanı Aliyev tarafından 
kabul edilecek.

Üst düzey bir Dışişleri yetkilisinden 
edinilen bilgiye göre; Bakan Fidan, Azeri 
mevkidaşı ile yapacağı görüşmede ikili 
siyasi, askeri, ekonomik, ticari, ulaştırma 
ve enerji konularını ele alacak. İki ülke 
arasındaki 15 milyar dolarlık ticaret hacmi 
hedefi için atılabilecek adımlar ile turizm, 
sağlık, eğitim ve tarım alanları başta 
olmak üzere, tüm alanlardaki iş birliğinin 
daha da geliştirilmesi amacıyla yürütü-
lecek çalışmalar da gündemde olacak. 
Fidan, Bayramov ile Azerbaycan-Erme-
nistan barış süreci başta olmak üzere, 
Suriye, Gazze ve Ukrayna’daki gelişmeler 
gibi yakın bölgedeki meseleler ve küresel 
konularda fikir alışverişinde bulunacak.

EKONOMİK İLİŞKİLER
Türkiye-Azerbaycan arasındaki ikili 

ticaret hacmi 2023 yılında 7,6 milyar dolar, 
2024 yılı Ocak-Kasım döneminde 4,3 
milyar dolar olarak gerçekleşti. İki ülke 
arasındaki Tercihli Ticaret Anlaşması 2021 
yılında yürürlüğe girdi. Türkiye-Azerbay-
can 11. Dönem Karma Ekonomik Komis-
yon (KEK) Toplantısı, 7-8 Mayıs 2024 
tarihlerinde Ankara’da düzenlenmişti. 
Söz konusu toplantıda iki ülke arasında 
“Serbest Ticaret Anlaşması”nın imzalan-
ması yönünde çalışmaların sürdürülmesi 
konusu kayda geçirildi.

Azerbaycan’da petrol dışı sektörlere 
en fazla yatırım yapan ülke konumun-

daki Türkiye’nin Azerbaycan’a doğrudan 
yatırımlarının toplamı 17 milyar doları aştı. 
Azerbaycan’ın ise Türkiye’de 21 milyar 
dolar değerinde yatırımı var. Türkiye, Ka-
rabağ topraklarında altyapı çalışmalarının 
yapılması, refahın arttırılması, enerji ile 
ticaret hatlarının işlevsel hale getirilmesi 
ve bölgesel bağlantısallığın güçlendirilme-
siyle ilgili çalışmaları da destekliyor.

Türkiye ile Azerbaycan arasında 
2010’da Cumhurbaşkanları düzeyinde 
Yüksek Düzeyli Stratejik İşbirliği Konseyi 
mekanizmasının tesis edildiğini anımsatan 
Bakanlık yetkilisi, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın Azerbaycan ziyareti 
kapsamında 15 Haziran 2021 tarihinde 
imzalanan Şuşa Beyannamesi ile ilişkilerin 
müttefiklik seviyesine yükseltildiğini belirtti.

Dışişleri Bakanı düzeyindeki son 
ikili ziyaret Bayramov’un 28 Ağustos 
2024 tarihinde Türkiye’ye yaptığı ziyaret 
oldu. Bayramov, 18 Ekim 2024 tarihinde 
İstanbul’da düzenlenen 3 artı 3 Bölgesel 
İşbirliği Platformu’nun üçüncü toplantısına 
da katılmıştı.

“AZERBAYCAN VE ERMENİSTAN’I 
TARİHİ FIRSATIN KAÇIRILMAMASI 
İÇİN TEŞVİK ETMEYİ 
SÜRDÜRÜYORUZ”
Yetkili, Azerbaycan-Ermenistan ara-

sındaki sürece ilişkin değerlendirmesin-
de, “Azerbaycan’ın 30 yılı aşkın süredir 
işgal altındaki topraklarındaki tam ege-
menliğini 2023’te tesis etmesiyle Güney 
Kafkasya’da kalıcı barış, istikrar, bölgesel 
refah yolunda oluşan tarihi fırsat pencere-
sinin değerlendirilmesine yönelik çabalar 
ivme kazanmıştır” ifadelerini kullandı. 
Türkiye’nin Azerbaycan ve Ermenistan 
arasında barış anlaşması imzalanması 
ve iyi komşuluk ilişkilerinin tesis edilmesi 
arzusunu dile getiren yetkili, “Bu anlayışla 
hem Azerbaycan’ı hem de Ermenistan’ı 
bu tarihi fırsatın kaçırılmaması için teşvik 
etmeyi sürdürmekte; kaydedilen olumlu 
gelişmeleri memnuniyetle karşılamaktadır” 
dedi.

ANKARA (AA) - İçişleri 
Bakanı Ali Yerlikaya, son 15 
günde jandarma ekiplerin-
ce organize suç örgütlerine 
yönelik düzenlenen "Hücre" 
operasyonlarında 66 şüpheli-
nin yakalandığını bildirdi.

Yerlikaya, sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşım-
da, son 15 günde jandarma 
tarafından düzenlenen "Hüc-
re" operasyonlarında, 2'si 
Antalya'da, diğerleri İstanbul, 
Iğdır, Afyonkarahisar, Balıke-
sir, Şanlıurfa, Yalova, Manisa 
ve Mersin'de olmak üzere 10 
ayrı organize suç örgütünün 
çökertildiğini belirtti.

Operasyonlarda yakala-
nan 66 şüphelinin 47'sinin 
tutuklandığını, 19'u hakkında 
ise adli kontrol kararı veril-
diğini kaydeden Yerlikaya, 
"Suçta kibirlenen, kendini 
hukukun üstünde gören suç 
örgütlerine karşı durmadan, 
duraksamadan mücadelemizi 
azim ve kararlılıkla sürdürme-
ye devam edeceğiz." ifadesini 

kullandı.
Yerlikaya, yakalanan şüp-

heliler hakkında, suç işlemek 
amacıyla örgüt kurmak, uyuş-
turucu madde imal ve ticareti, 
silah ve mühimmat kaçakçılı-
ğı, silahla kasten yaralama ve 
kasten öldürmeye teşebbüs, 
bilişim yoluyla nitelikli dolan-
dırıcılık, hırsızlık ve göçmen 
kaçakçılığı suçlarından soruş-
turma başlatıldığını açıkladı.

Bakan Yerlikaya, ope-
rasyonlarda 31 ruhsatsız 
tabanca, 6 ruhsatsız av 
tüfeği ve 875 silah yapımında 
kullanılan malzeme, muhtelif 
miktarda uyuşturucu, kesici 
ve delici alet, çok sayıda bilgi-
sayar, cep telefonu ve banka 
kartı ele geçirildiğini bildirdi.

Paylaşımında operasyon-
lara ilişkin görüntülere yer 
veren Yerlikaya, çalışmaları 
koordine eden Cumhuriyet 
başsavcılıklarını ve operas-
yonları gerçekleştiren jandar-
mayı tebrik etti.

e-YDS bugün 
4 ilde düzenlenecek

Suç örgütlerine yönelik "Hücre" 
operasyonlarında 66 şüpheli yakalandı

Dışişleri Bakanı Fidan, bugün 
Azerbaycan’a gidiyor
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Sosyal Güvenlik Sistemi primlerinin yö-
netimindeki aksaklıklar, emekli maaşlarını 
derinden etkilemektedir. Bu yazımda erken 
emeklilik gibi uygulamaların ve prim yöne-
timindeki aksaklıkların sistem üzerindeki 
olumsuz sonuçlarını ele alacağım.

Kıymetli okurlarım,
Kısa süre önce sizlerle “Vergimetre…” 

başlıklı sohbetimi paylaşmıştım…
Vergimetre olur da Primmette olmaz mı…?
Bence öyle bir olur ki hem de rakamlarla 
olur…

Bakın nasıl oluyor… Sohbet edelim…
Örneğin; Sosyal Güvenlik borçları silindi-

ğinde, ya da Genel Sağlık Sigortası Primleri 
borçları silindiğinde Sosyal Güvenlik Sistemi 
hiç mi hiç etkilenmez… hatta olumlu bile 
etkilenebilir…

Vergide olduğu gibi Sosyal Güvenlik Prim-
lerinde de af getirmek esas olarak hazineye 
hiçbir yük getirmez…

Vergi ya da sosyal güvenlik primlerinin 
kısmen ya da tamamen affında merkezi hazine 
hiçbir şekilde olumsuz etkilenmez…

Mali aflar esas olarak hazine üzerinde 
olumlu etkiye sahip durumdadırlar…

Özellikle Sosyal Güvenlik Sisteminde yapı-
lan değişikliklerle, oluşturulan düzenlemelerle 
vaz geçilen primlerin emekli olarak yaşamları-
nı idame ettirmek zorunda kalacakların eko-
nomik girdi olarak değerlendirdikleri emekli 
maaşlarının üzerinde hiçbir etkisi olmaz…

Erken emeklilik, hatta 38 yaşında emeklilik 

konusunun Sosyal Güvenlik Sistemi üzerinde 
olumsuz etkisi bir yana olumlu etkileri olur…

Kıymetli okurlarım sizde anlamış olmalısı-
nız… İroni yapıyorum  kendimce…

Şimdi diyeceksiniz ki yazı başlığı olan 
primmetre ne ola ki…?

Saygıdeğer okurlarım, ülkemin güzel insan-
ları,

Güzel ülkemde insanlar emekli olmaktan 
korkar durumdadırlar bir süredir…

Neden diye sorarsanız ikinci bir işte çalışma 
gayretinizin olduğunu düşünüyor olacağım…

Zira emekli olup da dinleneyim, konuşma 
diliyle “tadını çıkarayım” vakti değil ne yazık 
ki…

Asgari ücretin yaklaşık 4,5 çeyrek altın 
olduğu güzel ülkemde minimum emekli maaşı 
şimdilerde yaklaşık 3 çeyrek altın… Yaklaşık 
demem size garip gelebilir ancak o seviyede 
bile olmadığını ifade etmeye gayret gösteriyo-
rum kıymetli okurlarım…

Erken ya da genç emeklilik konularını belki 
zaman içerisinde sizlerle sohbet eder durum-
da olacağım. Şimdilik yazı başlığına dönelim 
izninizle…

Vergi idaresinin kapısında “Vergilendi-
rilmiş Kazanç Kutsaldır” ifadesi yer alır, 
okumuşsunuzdur…

Peki primlendirilmiş kazançta da aynı ifade-
yi kullanmak sağlıksız mı olur, ya da kazancın 
tamamının primlendirilmesi onu kutsallık 
dışına iter mi?

Neden mi söylüyorum bunları kıymetli 
okurlarım.

İşgörenlerin ya da Sosyal Güvenlik Kurumu 
potansiyel emeklilerinin çalışmaları karşılığın-
da aldıkları ücretlerin Sosyal Güvenlik Primine 
tabi alt ve üst sınırları belirlenmiş durumdadır. 
Alt sınır Asgari Ücret…

Sıkı durun şimdi… Bunun bir de üst sınırı 
var… Yani ne kadar ücret ödersen öde ya da 
ne kadar ücret alırsan al… Asgari ücretin 7,5 
katının üzerindeki ücretler SGK primine tabi 
değildir…

Eeee ne diyelim kıymetli okurlarım, vergi-
lendirilmiş kazanç kutsal ancak prime tabi tu-
tulmuş kazanç öyle değerlendirilemeyebilir…

Konuyu konuşma dili ile ifade etmeye de-
vam edeyim izninizle…

Bir kişi düşünün asgari ücretle çalışıyor ve 

ortalama 25 yıl sigorta primi ödüyor, ilgiliye 
minimum olarak isimlendirdiğim ve 2025 
yılında en düşük emekli maaşı olan 14.468,75 
TL maaş bağlanıyor.  Asgari ücretli adına 
Sosyal Güvenlik Kurumuna ödenecek mini-
mum sigorta primi ise aylık yaklaşık 8.000,- 
TL şeklindedir.,

Sizi rakamlarla uğraştırmak arzusunda ol-
mamakla birlikte konunun sayısal olarak ortaya 
konulmasını kendimce kıymetli buldum ve siz 
değerli okurlarımla paylaşayım istedim.

Güzel ülkemde sosyal güvenlik primlerinin 
muhtemel hesaplanan tutarlarının en risksiz ge-
tiri olarak değerlendirilen vadeli mevduat faiz 
oranları dikkate alınmak suretiyle yapılacak 
hesaplamayla emekli maaşlarının olağan ko-
şullarda emekli olacak bireylerin yaşamlarını 
başkaca bir ihtiyaca gerek kalmaksızın sürdü-
rebilecekleri sonucunu ortaya koymaktadır.

Hal böyle iken, emekli neden maaşı ile 
kirasını dahi ödeyemez durumdadır, emekli 
neden zaruri ihtiyaçlarını karşılamakta zorlan-
maktadır? Bir yerlerde bir yanlış mı yapılıyor 
şeklinde düşünür durumdayım.

İlk düğmenin iliklenmesinde bir problem 
mi var… Ya da gömlek değişimi sonrasında 
düğme ilik rabıtası doğru kurulamadı mı…

Takdirini siz kıymetli okurlarıma bırakayım 
izninizle…

Düğme – ilik konusunu bir sonraki sohbeti-
mizde dillendiriyor olacağım…

Kalın sağlıcakla…

Primmetre… 

MALİ ANALİZ

Prof. Dr. Mehmet Ali AKTAŞ

ANKARA (ANKA)- Ticaret Bakan-
lığı, Türkiye üzerinden transit geçmesi 
gereken 20 bin 50 adet cep telefonun 
yurt içinde bırakıldığının tespit edildiği-
ni, bu telefonların değerinin 41 milyon 
32 bin lira olduğunu bildirdi.   

Ticaret Bakanlığı, X sosyal med-
ya hesabından, Gümrük Muhafaza 
Ekipleri'nin Habur, Hamzabeyli ve Ka-
pıkule Gümrük Kapıları'nda gerçekleş-
tirdiği operasyonlar hakkında açıklama 
yaptı. Bakanlığın açıklaması şöyle:

''Ticaret Bakanlığı Habur Gümrük 
Muhafaza Kaçakçılık ve İstihbarat 
Müdürlüğü personelince yürütülen risk 
analizi ve istihbarat çalışmaları neti-
cesinde bir firmanın Transit Refakat 
Belgesine bağlayarak yurttan çıkış 
işlemlerini başlattığı bir araç takibe 
alındı. Şüphe üzerine araç ve kon-
teyner tarama sistemine sevk edilen 
aracın x-ray görüntüleri Türkiye'ye giriş 
yaptığı Kapıkule Gümrük İdaresince 
yapılan tarama görüntüleri ile karşılaş-
tırıldı.

Yapılan değerlendirme sonucu 'Di-
ğer Telefon Cihazları' beyanlı eşyanın 
araçta olmadığı tespit edildi. Konuyla 
ilgili Bulgaristan Gümrük Makamları ile 
iletişime geçen ekipler Türkiye üzerin-
den transit geçmesi gereken 20 bin 50 
adet cep telefonu cinsi eşyanın yurt 
içinde bırakıldığını tespit etti.

Transit Refakat Belgesi ile başka 
bir ülkeye götürülecekmiş gibi beyan 
edilerek kaçak yoldan ülkemize so-
kulan 20 bin 50 adet cep telefonunun 
değerinin 41 milyon 32 bin Türk Lirası 
olduğu anlaşıldı.

HAMZABEYLİ'DE 676 MİLYON 
TÜRK LİRASI DEĞERİNDE 
USULSÜZLÜK ORTAYA 
ÇIKARILDI
Ticaret Bakanlığı Hamzabeyli Güm-

rük Muhafaza Kaçakçılık ve İstihbarat 
Bölge Amirliği ekiplerince Hamzabeyli 
Gümrük Kapısı'ndan Türkiye'ye geçici 
ithalat rejimi kapsamında giriş yapan 
çekici ve dorse tipi araçlar mercek 

altına alındı. Araçları getiren şahısların 
araçsız ve usulsüz olarak yurtdışına 
çıktığını tespit eden ekiplerce başlatı-
lan operasyonda Geçici İthalat Rejimi 
kapsamında ülkeye giren araçların 
yas al süresi dolduğu halde yurt dışına 
çıkarılmadıkları tespit edildi.

Araştırmalarını derinleştiren 
ekiplerce, araçların bir kısmının şase 
numaraları değiştirilerek satışa konu 
edildiği bir kısmının da parçalandığı 
belirlendi. Operasyona konu 195 çekici 
ve 177 dorse cinsi aracın usulsüz 
olarak satışını ve parçalanmasını 
sağlayan şahıslar tutuklandı. Yapılan 
operasyonda yaklaşık 676 milyon Türk 
Lirası değerinde usulsüzlük ortaya 

çıkarıldı.
Olaylarla ilgili soruşturmalar Silopi 

ve Edirne Cumhuriyet Başsavcılıkları 
nezdinde devam ediyor.

Ticaret Bakanlığı Gümrükler 
Muhafaza ekipleri son operasyonunu 
Kapıkule Gümrük Kapısı'nda gerçek-
leştirdi. Türkiye'ye giriş yapmak üzere 
Kapıkule Gümrük Kapısı'na gelen oto-
büse yönelik düzenlenen operasyonda 
8 pomeranian cinsi köpek ele geçirildi.

Edirne Gümrük Muhafaza Kaçakçı-
lık ve İstihbarat Müdürlüğü ekiplerinin 
yolcu araçlarına yönelik yürüttüğü 
risk analizi ve kontroller kapsamında 
Türkiye'ye giriş yapmak üzere Kapı-
kule Gümrük Sahası'na gelen otobüs 
içindeki bir yolcu takibe alındı. Yolcu-
nun sergilediği tedirgin ve şüpheli ha-
reketler üzerine yapılan detaylı bagaj 
aramasında faturasız, belgesiz, beyan 
edilmeyen, ticari miktar ve mahiyet arz 
eden 8 pomeranian cinsi köpek ele 
geçirildi.

Olayla ilgili olarak Edirne Cumhuri-
yet Başsavcılığı nezdinde soruşturma 
başlatıldı.

Gümrükler Muhafaza ekipleri yürüt-
tükleri kaçakçılıkla mücadele faaliyet-
leriyle milli ekonomimizi korumanın 
yanı sıra, canlıların ve doğal hayatın 
korunması amacıyla da çalışmalarını 
aralıksız sürdürüyor.''

Ticaret Bakanlığı'ndan 
yasa dışı ticarete engel 
Gümrükler Muhafaza ekipleri tarafından yapılan operasyonlarda ülkeye kaçak yollarla sokulmaya çalışılan 

20 bin 50 cep telefonu, 8 pomeranian cinsi köpek, 195 çekici ve 177 dorse cinsi araç ele geçirildi. 

İSTANBUL (AA) - Kısa vadeli dış borç 
(KVDB) stoku, kasımda bir önceki aya 
göre yüzde 0,8 azalarak 178,8 milyar do-
lara geriledi. Türkiye Cumhuriyet Merkez 
Bankası (TCMB), Kasım 2024 dönemine 
ilişkin kısa vadeli dış borç istatistiklerini 
açıkladı.

Buna göre, kısa vadeli dış borç stoku, 
bir önceki aya göre yüzde 0,8 azalarak 
kasım itibarıyla 178,8 milyar dolar düze-
yinde gerçekleşti.

Bu dönemde, bankalar kaynaklı kısa 
vadeli dış borç stoku, bir önceki aya göre 
yüzde 0,7 azalarak 81,6 milyar dolar 
olurken, Merkez Bankası kaynaklı yüküm-
lülükler yüzde 3,8 gerileyerek 36,1 milyar 
dolara indi. Bankaların yurt dışından 
kullandıkları kısa vadeli krediler, önceki 
aya göre yüzde 4,3 artarak 23,8 milyar 
dolara çıktı. Yurt dışı yerleşik bankaların 
yurt içindeki mevduatı yüzde 4,7 azalışla 
18,7 milyar dolar olarak gerçekleşti. 

Banka hariç yurt dışı yerleşiklerin dö-
viz tevdiat hesabı da yüzde 0,2 azalarak 
18,8 milyar dolara gerilerken, TL cinsin-
den mevduatları yüzde 3 düşerek 20,3 
milyar dolar oldu. Diğer sektörler kaynaklı 
kısa vadeli dış borç stoku, bir önceki aya 
göre yüzde 1,1 artarak 61 milyar dolar 
olarak gerçekleşti.

Dış ticaret işlemlerinden kaynaklanan 
ticari krediler yüzde 0,8 artarak 56,5 mil-
yar dolar olurken, nakit krediler kaynaklı 
yükümlülükler de yüzde 4,2 artarak 4,5 
milyar dolara yükseldi.

Döviz kompozisyonu incelendiğinde, 
kısa vadeli dış borç stokunun yüzde 47,8'i 
dolar, yüzde 20,5'i avro, yüzde 16,7'si 
Türk lirası ve yüzde 15'i diğer döviz 
cinslerinden oluştu. Kasım itibarıyla kalan 
vadeye göre kısa vadeli dış borç stokun-
da, Merkez Bankası ile genel hükümetin 
toplam yükümlülükleri 2023'e göre azalış 
gösterirken, bankalar ve diğer sektörlerin 
yükümlülükleri arttı.

ANKARA (AA) - Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Korkuteli-Elmalı yo-
lunun bugün hizmete açılaca-
ğını belirterek, "Antalya'nın iki 
önemli ilçesi arasındaki yolun 
45,7 kilometresini 4 şeritli 
bölünmüş yol standardında 
tamamlayarak hizmete sunu-
yoruz. Korkuteli ile Elmalı arası 
46 dakikadan 25 dakikaya 
indi." ifadesini kullandı.

Uraloğlu, yazılı açıklama-
sında, Korkuteli-Elmalı yolu 
kapsamında, 30 metrelik 
Öküzgözü-1 ve 35 metrelik Öküz-
gözü-2 köprülerinin yanı sıra 2 farklı 
seviyeli kavşak, 15 hemzemin kavşak 
inşa edildiğini bildirdi.

Projeyle, İç Anadolu ve Batı Akde-
niz arasında en kısa ulaşım imkanını 
tesis ettiklerini vurgulayan Uraloğlu, 
şunları kaydetti:

"Antalya'nın Korkuteli ve Elmalı 
ilçelerini Burdur, Isparta ve iç kesimle-
re bağlayan Korkuteli-Elmalı yolu yarın 
hizmete açılacak. Türkiye'nin meyve 
yetiştiriciliği ve seracılık faaliyetleri 
bakımından önemli merkezleri arasın-
da yer alan Antalya'nın iki önemli ilçesi 
arasındaki yolun 45,7 kilometresini 
4 şeritli bölünmüş yol standardında 
tamamlayarak hizmete sunuyoruz. 
Korkuteli ile Elmalı arası 46 dakikadan 
25 dakikaya indi."

Çevredeki yerleşkelerin bölünmüş 

yola bağlantısının da sağlandığına 
dikkati çeken Uraloğlu, ayrıca trafiğe 
sathi kaplamalı bölünmüş yol olarak 
hizmet veren 3 kilometrelik Elmalı 
şehir geçişinin, yıl içinde bitümlü sıcak 
karışım (BSK) kaplamalı hale getirile-
ceğini belirtti.

BÖLÜNMÜŞ YOL KONFORU 
SAĞLANDI
Korkuteli-Elmalı yolunda gerçek-

leştirilen çalışmalarla, mevcutta sathi 
kaplamalı tek yol olarak hizmet veren 
güzergahı BSK kaplamalı hale getirdik-
lerine işaret eden Uraloğlu, bölünmüş 
yol konforunu da tesis ederek trafik 
güvenliğini artırdıklarını bildirdi.

Uraloğlu, Korkuteli-Elmalı yoluyla 
zamandan 386,8 milyon lira, akarya-
kıttan 106,7 milyon lira olmak üzere 
yıllık toplam 493,5 milyon lira tasarruf 
sağlanacağını, karbon salımının da 6 
bin 375 ton azaltılacağını kaydetti.

Kısa vadeli dış borç 
stoku kasımda azaldı

Konut Fiyat Endeksi 
aralıkta yüzde 2 arttı

İSTANBUL (AA) - Konut Fiyat En-
deksi (KFE), Aralık 2024'te aylık yüzde 2, 
yıllık yüzde 29,4 arttı.

Türkiye'deki konutların kalite etkisin-
den arındırılmış fiyat değişimlerini izlemek 
amacıyla hesaplanan KFE (2023=100) 
aralıkta bir önceki aya göre yüzde 2 arta-
rak 158,5 oldu.

KFE, aralıkta yıllık yüzde 29,4 artar-
ken, bu dönemde reel olarak azalış yüzde 
10,4 oldu.

Üç büyük il için KFE değişimine 
bakıldığında, aralıkta bir önceki aya göre 
İstanbul'da yüzde 2,1, Ankara'da yüzde 2 
ve İzmir'de yüzde 0,4 artış görüldü.

Endeks değerleri önceki yılın aynı 
ayına göre ise İstanbul'da yüzde 26,3, 
Ankara'da yüzde 34,4 ve İzmir'de yüzde 
25,2 yükseldi.

Korkuteli-Elmalı 
yolu bugün 
hizmete açılacak
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SOLDAN SAĞA
1. Komik bir durum yaratmak.... 2. Pazarlıkta 
olabilecek en düşük fiyat... Yağların yoğunluğunu 
ölçmeye yarayan sıvıölçer... 3. Türk alfabesinin 
yirmi dokuzuncu harfinin adı, okunuşu... Buğday, 
nohut vb. tanelerle kuru yemişlerin bir arada 
şekerle kaynatılmasıyla yapılan bir tür tatlı, alaca 
aş... Elma, armut vb. meyvelerin kurutulmuşu 
(halk ağzı)... Bir kimseyi, bir şeyi anlatmaya, 
tanımlamaya, açıklamaya, bildirmeye yarayan 
söz, isim... 4. İslamın beş şartından biri olan ve 
Müslümanların günde beş vakit, dinî kurallara göre 
yapmak zorunda oldukları ibadet, salat... 30,480 
cm'ye eşit olan İngiliz uzunluk ölçü birimi, ayak, 
kadem... Her yiyeceği canı çeken (halk ağzı)... 5. 
İki şeyi birbirine tutturmak, bir nesneyi bir yere 
sabitlemek için çakılan, ucu sivri, başlı, metal veya 
ağaçtan yapılmış ufak çubuk, mıh... Silahlamak 
işi... 6. Ucuz olarak, ucuzca... Çalışma, emek 
(eski)... 7. Lekesi olmayan, tertemiz... Kırlangıç 
balığıgillerden, Atlantik Okyanusu, Akdeniz ve 
Marmara denizinde yaşayan, kırmızı renkli, lezzetli 
bir balık... 8. Karakter... Kök boyası... İplik, sicim, 
tel vb. ince şeylerden kafes biçiminde yapılmış 
örgü... 9. Çeşitli belge ve işlemlere geçerlik 
kazandırmak ve yasanın öngördüğü diğer görevleri 
yerine getirmekle yükümlü, belli nitelikleri 
ve kendine özgü bir hukuk statüsü olan kamu 
görevlisi, kâtibiadil... Nakaratı olan... 10. İskambil 
kâğıtlarında birli... Erzincan iline bağlı ilçelerden 
biri... Kuşlarda ve böceklerde uçmayı sağlayan 

organ... 11. Yavaş, ağır (eski)... Çatladığında 
kabuğu iki çenete ayrılan (meyve)... 12. Duyuru 
yoluyla (eski)... Alın veya boynuzla vuruş... Bir 
işi yerine getirmek için verilen söz... 13. Tahıl 
tanelerinin damıtılmasıyla elde edilen alkollü içki... 
Pişirmek işi... 14. Bir ülkeyle ilgili olan... Hz. 
İsa'nın yaşamını, ölümünü, dirilişini ve azizlerin 
yaşamlarına yansımış olan erdemlerini anmak 
üzere kilisenin belirlediği kutsal günler... Hamam, 
duş, banyo vb. yerlerde atık suyun akmasını 
sağlayan delik (halk ağzı)... 15. Esaslanmak işi 
veya durumu... Gereksiz, önemsiz (söz) (eski)...
YUKARIDAN AŞAĞIYA
1. Ceviz... Çalınabilmek işi... 2. Açık, ortada, 
meydanda, herkesin içinde yapılan... Erosçu, 
erotik... Bir kuvvete yükseltilmiş bir sayının 
üzerine yazılan ve kaçıncı kuvvete yükseltildiğini 
gösteren sayı... 3. Rutenyum elementinin simgesi... 
Hak ve yasa işlerinde isteyenlere yol göstermeyi, 
mahkemelerde, devlet dairelerinde başkalarının 
hakkını aramayı, korumayı meslek edinen ve bunun 
için yasanın gerektirdiği şartları taşıyan kimse... At 
ahırı... 4. Sami dillerinin batı lehçelerini içine alan 
ve milattan önceki dönemlerde kullanılmış bulunan 
ölü bir dil... Gün tün eşitliği... 5. Guatr(eski)... Öz 
su (eski)... Organik birleşiklerin birleşimine giren 
karbon ve hidrojen atomları grubu... 6. İyi, güzel... 
İşaret vermek, uyarmak, çağırmak için kullanılan 
ve bir çan ile bu çana vuran bir tokmaktan oluşan, 
elle veya başka düzenlerle işletilebilen araç... 
Vizon... 7. Sıkıntı, güçlük, rahatsızlık... Klasik 

Türk müziğinde bir basit makam... Göz (eskimiş)... 
8. Etilen gibi yapısına başka bir öge veya kök 
sokulabilen, karbonlu hidrojenlerin genel adı... 
Dinin yasak ettiği şeylerden sakınıp buyurduklarını 
yerine getiren (kimse) (eski)... Kemiklerin 
toparlak ucu... 9. Türk alfabesinin yirmi sekizinci 
harfinin adı, okunuşu... Eklemek, katmak, ilave 
etmek... Kayalıklarda yaşayan, iri bıyıklı bir 
tatlı su balığı... 10. Çok küçük boyutlarda işaret, 
benek... Çizgilerin, yüzeylerin, katı cisimlerin 
birbirlerine rastladıkları ve kesiştikleri yer... 
11. Çelişkili ve tutarsız iki cümleyi birbirine 
bağlamaya yarayan bir söz, amma, lakin... Yılın 
altıncı ayı... Işın (eski)... 12. Bir malın yapımının 
yalnızca bir kuruluşun elinde bulunduğu durum, 
inhisar, monopol... Geleneğe dayanan, geleneksel 
(eski)... 13. Metneryum elementinin simgesi... Başı 
darbelerden korumak için sertleştirilmiş sentetik 
maddelerden yapılmış sağlam başlık... Tatar 
Türkçesi... 14. Aratmak işi... Özel diye alınan bir 
şeye, genel bir kavramın altında yer vermek... 15. 
Birleşikgillerden, süs bitkisi olarak da yetiştirilen, 
beyazımsı, yumuşak, sık tüylü bir bitki... Un 
elerken dökülmemesi için yere serilen örtü (halk 
ağzı)... 

(Türk Dil Kurumu tarafından hazırlanmıştır. 
http://tdk.org.tr bulmaca@tdk.org.tr)
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  TDK Güzel Türkçe Bulmacası

Karayolları Genel Müdürlüğü (KGM), 
2025 yılı için otoyol, köprü ve 

tünellerin geçiş ücretlerini güncelledi. İstan-
bul'daki önemli köprülerin geçiş ücretlerin-
de artışa gidildi.

2025 itibarıyla, İstanbul’daki 15 Tem-
muz Şehitler Köprüsü ve Fatih Sultan 
Mehmet Köprüsü'nde geçiş ücretleri 47 
TL'ye yükseltilirken, Yavuz Sultan Selim 
Köprüsü’nde tek yön geçiş ücreti 80 TL 
olarak belirlendi.

Ayrıca, Osmangazi ve 1915 Çanakkale 
Köprüleri'nde de fiyatlar güncellenerek, 
geçiş ücretleri sırasıyla 795 TL ve 790 TL 
oldu.

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve 
Sivas Milletvekili Ulaş Karasu, köprü ve 
otoyol ücretlerine yapılan zamlar üzerine 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın daha önce 
"fahiş zam yapan fırsatçıları boykot edin" 
şeklindeki çağrısını hatırlatarak, "Erdoğan, 
şimdi yüreğin yetiyorsa, devlet garantileriy-
le zengin ettiğiniz yandaş müteahhitlerinizi 
boykot edin! Oluşturduğunuz bu kirli düzen 
ile ilk seçimde gideceksiniz!" ifadelerini 
kullandı.

Karasu, "Köprü ve otoyol ücretlerine 
bu gece yarısından itibaren zam yapıldı. 
Memura yüzde 11, emekliye yüzde 15, 
asgari ücrete yüzde 30, köprüye yüzde 42! 
Tutturulması imkansız araç garantilerinin 
faturasını yine vatandaşa çıkardınız” diye-
rek, zamlara tepki gösterdi.

Yeniden Refah Partisi Genel Başka-
nı Fatih Erbakan da 2025 yılı itibarıyla 
köprü ve otoyol geçiş ücretlerine yapılan 
yüksek oranlı zamlara ve iktidarın ekonomi 
politikalarına ilişkin olarak, "Yola, köprüye, 
tünele yaptığınız zamlar; başta gıda enf-
lasyonu olmak üzere, karayolu taşımacılığı 
hizmetlerine ihtiyaç duyan tüm sektörlere 
artı enflasyon olarak yansıyacak. Aynen 
2024 yılında olduğu gibi. Çevrenizde 1 
tane bile gerçek ekonomist yok mu? Bir 
bilim adamına da mı sormadınız? İşçiye, 
memura, emekliye verdiğiniz zamdan daha 
yüksek vergi ve geçiş ücreti artışı yapmak 
demek, millete verdiğini misliyle geri almak 
demektir. Son 1 yılda köprülere yaptığınız 

zam yüzde 288 ile yüzde 453 arasında. 
Vergilerde son iki yılda yaptığınız artış 
yüzde 173 ile yüzde 289 arasında. TÜİK 
enflasyonu aynı dönemde yüzde 123 arttı. 
Ancak maaş zamları, asgari ücrete yüzde 
94, en düşük emekli maaşına yüzde 93, en 
düşük memur maaşına ise yalnızca yüzde 
84,7 oranında kaldı. Bu mudur sizin 'Milleti-
mizi enflasyona ezdirmeyeceğiz' sözünüz? 
El insaf diyoruz." ifadelerini kullandı.

Zamların 3 dolarlık işi 10 dolara ihale 
etmenin stratejisi olduğunu ifade eden 
Erbakan, şöyle devam etti; “Verilen garanti-
lerle 12 köprü fiyatına 1 köprü yaptırmanın 
stratejisidir. 'Devletin cebinden 1 kuruş 
bile çıkmayacak' deyip, milletin trilyonlarca 
lirasını yandaş müteahhitlere aktarma stra-
tejisidir. İktidarı bir an önce kör, sağır, dilsiz 
rolü oynamayı bırakmaya, başını sırça 
köşklerinden çıkarıp Türkiye gerçekleri ile 
yüzleşmeye çağırıyoruz. Mazlum milyon-
ların ahı, milletinden kopmuş bu iktidarı 
indirecek.” dedi.

Zamlara ekonomistler ve vergi uzman-
larından de tepkiler geldi.

Bilkent Üniversitesi Öğretim Üyesi ve 
Merkez Bankası eski Başekonomisti Prof. 
Dr. Hakan Kara, sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımlarda, “Boğaz köprüleri 
(en düşük) geçiş ücreti: Ocak 2024: 15 TL 
Ocak 2025: 47 TL Artış oranı: % 213. Sanı-
rım bu zamlar yapılırken TÜFE üzerindeki 
doğrudan etkisine bakılıyor. Ne olacak ki 
aylık TÜFE’ye etkisi 0,2 puan bile değil 
deniyor. Oysa bu tür zamların dolaylı etki-
leri de var; özellikle vatandaşın gözünde 
enflasyonla mücadelenin ciddiyetini temsil 
etmesi bakımından kritik” derken, dolar 
bazında artışın ise yüzde 160 oranında 
olduğunu hesapladı.

Ekonomist İnan Mutlu ise “Köprü ve 
otoyol zamları tam gaz devam ediyor... 
Aynı zamanda, KGM tarafından ödenen 
garanti ücretleri de çığ gibi büyüyor. Ce-
bimizden tek kuruş çıkmayacak denile-
rek yapılan köprü ve otoyollara yapılan 
garanti ödemeleri son 8 yılda 65 katına 
çıktı. 2017'de 1 milyar 127 milyon ödenen 
garanti ücreti, 2024'te 73 milyar 830 milyon 
liraya yükseldi” dedi.

Vergi uzmanı Ozan Bingöl ise zamları 
sonrası sosyal medya hesabından “Şimdi 
bu köprü zamlarını nasıl boykot edelim? 
Misal, İstanbul’da karşıdan karşıya yüzerek 

mi geçelim?” diyerek eleştirdi.
İTEO BAŞKANI EYUP AKSU: 
“ZAMMIN FATURASI YOLCUYA 
KESİLİYOR”
İstanbul Taksiciler Esnaf Odası (İTEO) 

Başkanı Eyup Aksu, köprü ve otoyol ücret-
lerine gelen zammı şöyle değerlendirdi;

“Ücret tarifesini en son temmuzda 
almıştık, bizim bütün giderlerimize bu tarih-
ten sonra yüzde 65 oranında zam yapıldı; 
bugün ise köprü ve otoyollara yaklaşık 
yüzde 42 oranında bir zam söz konusu. 
Biz zaten tarife değişikliği istemiştik, bu 
hafta Ukome’de görüşülecek. Giderlerimiz 
karşısında zam almamız elzem hale geldi. 
Tabii köprü ve otoyollarda da takside yolcu-
luk ücreti yolcuya ait. Yolculuk esnasında 
taksi içinde bulunan yolcudan taksimetre 
ücretinin yanı sıra yolculuğunda yapılan 
ücretli geçişlerin ücreti alınıyor. Taksimetre 
üzerine köprü ve otoban ücretleri ekleniyor. 
Asgari ücrete gelen yüzde 30 oranındaki 
zammı düşünürsek ekonomik anlamda 
yolcuyu olumsuz etkileyen bir düzenleme. 
Zammın faturasını yolcuya kesiliyor. Biz 
tarifenin üzerinde bu oranları almak duru-
munda kalıyoruz ve alıyoruz.”

Yüzde 65 oranında bir zam talebinde 
bulunduklarını ifade eden Aksu, “İndi-bindi 
şu anda 100 lira; giderlerimizle birlikte 150 
olmasını istiyoruz” dedi. 

İstanbul Şoförler Esnafı Odası Başkanı 
Cem Sert ise, zammın doğrudan vatan-
daşın cebine yansıdığını belirterek, şöyle 
konuştu;

“Mevcut ekonomik sıkıntı içerisinde 
ulaşım gibi zaruri bir kalemde, bir yerden 
bir yere ulaşmak vatandaşın cebine zarar 
veriyor” 

THD BAŞKANI ERGÜN KILIÇ: 
ESNAF GELEN ZAMLARIN ANA 
KAYNAĞINA İTİRAZ ETMEYEREK 
KOLAYA KAÇIYOR
Tüketici Hakları Derneği (THD) Başka-

nı Ergün Kılıç, taksicilerin “zammın faturası 
yolcuya kesiliyor” söylemini eleştirerek, 
“Bizim en büyük sıkıntımız esnafın gelen 
zamların ana kaynağına itiraz etmeyerek 
kolaya kaçması. Zammın ana kaynağı 
mazot ve benzin. Bununla alakalı esnaf 
örgütlerinin herhangi bir eylemi yok. Tüketi-
cilerin tam da bu noktada sosyal politikalar 
gereği korunmak durumunda. Ancak biz 
bunu göremiyoruz” dedi.

“FAHİŞ FİYATI DENETLEMEK 
BİZİM DEĞİL PİYASA DENETİM 
MÜDÜRLÜĞÜNÜN GÖREVİ” 
 Hükumetin fahiş fiyatlara karşı boykot 

çağrısınun tüketiciler tarafından gerçek-
çi bulunmadığını ifade eden Kılıç, şöyle 
devam etti;

“Bununla alakalı bir ölçüt olması gerek-
liliği atlanıyor. Neyin fahiş fiyatlı olduğunu 
biz nereden bileceğiz? Bununla alakalı 
herhangi bir ölçüt göremiyoruz ancak 
zorunlu ihtiyaçlarımızla alakalı fiyatları 
değerlendirebiliyoruz; onun haricinde 
değerlendirme şansımız yok. Ki dokuz tane 
piyasa denetim müdürlüğü var, bu onla-
rın görevi değil mi? Piyasayı gözetleyip 
denetleyecek ve bununla alakalı tüketicinin 
sağlığını, güvenliğini ekonomik çıkarları 
gibi bütün haklarını iade etmesi gereken bir 
kurum ama biz bunu göremiyoruz, bu ciddi 
bir problem”

“AĞRI’NIN HERHANGİ BİR 
KÖYÜNDEKİ VATANDAŞ 
VERGİSİYLE İSTANBUL’DAKİ HİÇ 
KULLANMADIĞI OTOYOLLARIN 
PARASINI ÖDÜYOR”
Köprü ve otoyollara gelen zamma tepki 

göstererek devlete çağrıda bulunan Kılıç, 
şunları ifade etti; 

Bu köprüler garantili değil mi? Bunun 
garantisini kim veriyor? Ağrı’nın herhangi 
bir köyündeki vatandaş vergisiyle İstan-
bul’daki hiç kullanmadığı, belki de hiç 
kullanmayacağı o köprü ve otoyolların pa-
rasını ödüyor. Tüketicilerin vergi üzerindeki 
etkisi yüzde 65; kimi zaman ekonomistler 
yüzde 70 olarak hesaplıyor. Yani aldığımız 
tuvalet kağıdına, sabuna; kediye köpeğe 
aldığımız mamaya, kadınların aldığı hijyen 
pedine kadar yüzde 20 oranında vergi ödü-
yoruz. Bunun dışında işi olmayan; her gün 
çıkıp iş arayan bir kişi de evindeki elektriğe 
yüzde 10 oranında KDV ödüyor. Eşit bir 
zam oranı yok. Biz şu çağrıda bulunuyo-

ruz. Devlet bu konuda ciddi önlemler alma-
lı. Bizler yüzde 70’lik bir vergi ödüyorsak, 
bunun adil bir şekilde paylaştırılmasını; 
tüketiciler olarak gelir ve giderden eşit pay 
alınmasını istiyoruz.”

“İNSANI PARA OLARAK GÖREN 
BU ANLAYIŞI REDDEDİYORUZ”
Tüketicinin örgütlü olmamasını esnaf 

için bir velinimet olarak değerlendiren Kılıç, 
şöyle devam etti;

“Ankara’daki halk otobüsleri 20 Ocak’ta 
maliyetlerin karşılanmadığı gerekçesiyle 
eylem yapacak. Peki mazota zam geldi-
ğinde tek bir eylemlilikleri var mı? En kolay 
yolu tercih ediyorlar. Belediyenin önüne 
gidip iş bırakıyorlar. Trafiği tıkıyorlar, insan-
ların işe gidiş dönüşünü her türlü engelle-
yerek buradan bir çıkarım sağlıyorlar. Biz 
b u noktada diyoruz ki ulaşım kamu eliyle 
yürütülmeli. Şehirlerde özel otobüslerin 
kaldırılıp belediyelerin kendi hizmetlerini 
sunmalarını istiyoruz. Engellileri, yaşlılar 
halk otobüslerinin merdivenlerine sürüne 
sürüne çıkıyorlar. Bu, halka reva değil. Bu-
nun giderilmesi gerekir. Otobüslerde hiçbir 
yenileme yapmaksızın, ancak kar odaklı; 
her kapıdan ‘insan’ değil ‘müşteri’ bindirme 
eğilimindeler. İnsanı para olarak gören bir 
anlayış hâkim. Biz bunu reddediyoruz. Bu 
kamuculuk haklarına da insan haklarına 
da sığmaz. Biz sağlıklı, güvenli, herkes için 
ulaşılabilir bir şehir içi ulaşım istiyoruz”

“ŞİDDETE BAŞVURMADAN 
İTİRAZ ETME KÜLTÜRÜNÜ 
GELİŞTİRİLMELİ”
Bu zamlarla yaşanabilecek bir hal kal-

madığını ifade eden Kılıç, “Emekli ücretsiz 
taşıma hakkı olamasa evinde mahkûm 
kalacak. Devlet vatandaşına alenen siz 
ekonomik yüksünüz, sizin yaşama hakkınız 
yok diyor. Bu kabul edilebilir değil. Bütün 
tüketicilerin örgütlülüklerini bizimle birleş-
tirmesi gerekir. Şiddete başvurmadan itiraz 
etme kültürünü geliştirmemiz lazım” dedi.

İstanbul Şoförler Esnafı Odası Başkanı Cem Sert, köprü ve otoyollara yapılan zam hakkında konuştu:

Fatura yolcuya kesiliyor
Köprü ve otoyol zammı sonrası esnaf, “Zammın faturası yolcuya kesiliyor” derken, 
tüketiciler esnafı zamların gerçek kaynağına karşı sessiz kalmakla eleştiriyor. İstan-
bul Şoförler Esnafı Odası Başkanı Cem Sert, zammın doğrudan vatandaşın cebine 
yansıdığını belirtti. Tüketici Hakları Derneği Başkanı Ergün Kılıç ise, “En büyük 
sıkıntımız esnafın gelen zamların ana kaynağına itiraz etmeyerek kolaya kaçması. 
Zammın ana kaynağı ile alakalı esnaf örgütlerinin herhangi bir eylemi yok" dedi.

NUR YILDIZ

ANKARA (AA)-  "2025 Yılı Yatı-
rım Programı"nda Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanlığı büt-
çesindeki en büyük pay, 13 milyar 
514 milyon lirayla şehircilik sektö-
ründeki yatırımlara ayırıldı.

2025 Yılı Yatırım Programı'ndan 
derlediği bilgiye göre, programda, 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı merkez ve bağlı kuruluş-
larının proje ve ödenek bilgileri de 
yer aldı.

Buna göre, bu yıl yapılması 
planlanan projeler arasında, iklim 

değişikliği, doğal kaynakların 
izlenmesi ve değerlendirilmesi, 
çölleşme ve erozyonla mücadele, 
çığ alanlarının sağlıklı ekosiste-
me dönüştürülmesi, sürdürülebilir 
şehirler ile kamu binaları deprem 
dayanımı ve enerji verimliliği gibi 
projeler bulunuyor.

İller Bankasınca 81 ilde hayata 
geçirilecek sürdürülebilir şehirler 
projesi kapsamında kent içi ulaşım, 
enerji, içme suyu, kanalizasyon ve 
belediye hizmetleri sektörlerinde 
toplam 13 milyar 514 milyon lira 

ödenek ayrıldı.
Bakanlığın bütçesinde kamu 

binaları deprem dayanımı ve enerji 
verimliliği alanındaki yatırımlar için 
900 milyon lira ödenek tahsis edildi.

İklim değişikliği alanındaki proje 
yatırımları için İklim Değişikliği Baş-
kanlığına ayrılan toplam ödenek 
miktarı 70 milyon 600 bin lira oldu.

Tüm illerde çölleşme ve eroz-
yonla mücadele ve çığ alanlarının 
sağlıklı ekosisteme dönüştürülmesi 
konusunda yapılacak projelere ise 
70 milyon lira ödenek tahsis edildi.

Şehircilik hizmetlerine 13 milyar 
514 milyon lira ödenek ayrıldı
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CEV Şampiyonlar Ligi’nde ülkemizi 
temsil eden Halkbank, Saint Nazaire 

takımını 3-2’lik sonuçla geçerek gruptan 
çıkma iddiasını sürdürdü. Bu sonuçla ikin-
ci deplasman galibiyetini alan başkentliler, 
puanını 9’a çıkarmayı başardı.

Bu önemli müsabakada yeni transferler 
pasör Caner Çiçekoğlu ve smaçör Yoandy 
Leal Hidalgo ilk kez forma giydiler.

Etkili oyunlar sergileyen iki isimden 
Leal Hidalgo, ikinci sette oyuna girmesine 
karşın karşılaşmanın En Değerli Oyuncusu 
(MVP) olmayı başardı.

ÇOK MUTLULAR
Maçın MVP’si seçilen Leal Hidalgo çok 

mutlu olduğunu açıkladı. Halkbank ile 
oynadığı ilk maçta MVP olmanın kendisi-
ni gururlandırdığını ifade eden tecrübeli 
smaçör, Başarılarının süreceğine inandı-
ğını, kendisini çok iyi karşılayan ve takıma 
adapte olmasını sağlayan takım arkadaşla-
rına teşekkür ettiğini belirtti.

Halkbank pasörlerinden Caner Çiçe-
koğlu uzun voleybol yaşamında ilk kez 
Şampiyonlar Ligi’nde saha deneyimi 
yaşadığını söyledi. Çiçekoğlu, takımın 
ilerleyişinin kayıpsız süreceğine inandığını 
sözlerine ekledi.

Gruptaki son maçlarda Halkbank, 
İtalyan’ın güçlü temsilcisi Perugia’nın 
konuğu olacak. 

HABER MERKEZİ-Türkiye Güreş Fe-
derasyonunun yeni başkanı Taha Akgül, 
altyapıda problemlerin bulunduğunu ve 
başarı için zamana ihtiyaçları olduğunu 
söyledi.

Şampiyonluklarla dolu sporculuk kari-
yerinin ardından Türk güreşine federasyon 
başkanı olarak hizmet etmek için kolları 
sıvayan Akgül, açıklamalarda bulundu.

Paris 2024 Olimpiyat Oyunları'nda 
kazandığı madalyanın ardından sporculuk 
kariyerini noktalayan ve federasyonun 18 
Aralık'ta yapılan olağan genel kurulunda 
başkanlığa seçilen Akgül, sporculuk ve 
yöneticiliğin ayrı zorluklarının bulunduğu-
nu belirtti.

Akgül, her şeyini güreşe borçlu olduğu-
nun altını çizerek, "Hizmet ehli olduğumuz 
için yorgunluklar bizi çok etkilemiyor. Biz 
sonuçta hizmet için buraya geldik. Gece-
mizi gündüzümüze katıp, Allah'ın izniyle 
güreşin geleceğini kurtaracağız." dedi.

HALKBANK ÇİFTE 
SEVİNCİ YAŞADI

GÜREŞTE BAŞARI 
İÇİN ZAMAN GEREKLİ

HAKAN ŞAHİN

SERBEST GÜREŞ İSHAK 
IRBAİKHONOV’A EMANET

SÜPER LİG'DE BUGÜN 
3 MAÇ OYNANACAK

HABER MERKEZİ-Serbest Güreş 
Milli Takımızın teknik direktörü İshak 
Irbaikhonov oldu.

Serbest güreş Milli takımızda da ant-
renörlük yapacak teknik adamlar şöyle:

Levent Kaleli, Tevfik Keleş, Batuhan 
Demircin ve Servet Coşkun

FOMGET, LİDERE HAZIRLANIYOR

Ülke futbolunda bir yabancı hakem hayranlığı ve 
arzusu bitmedi gitti… Gelip gelmeyeceği de şu 

anda belirsizliğini koruyan yabancı “VAR” hakem 
uygulamasının ikincisinin başlatılması konusunda 
baskıların arttığı şu günlerde…

TFF’nin Olağanüstü Kongre öncesinde 
Mehmet Büyükekşi Başkanlığı döneminde 2023-
2024 sezonunun son haftalarında görevlendirilen 
“Yabancı VAR” hakemleri konusunda başlatılan 
uygulama yeni seçilen Başkan İbrahim 
Hacıosmanoğlu ile rafa kaldırılmasına rağmen tekrar 
alevlendirildi.

Tozlu raflar arasında ısıtılıp ısıtılıp kulüpler 
tarafından ortaya atılan “Yabancı VAR” uygulaması 
konusunda anlaşılan TFF’de yoğun ısrarlar 
sonucunda sıcak bakmakta… 

Yarın  “VAR” yetmedi; yabancılaştırılması 
raflarda olmayan fakat düşünce açısından 
gündemden hiç düşmeyen hakem konusundaki 
taleplerin artış hızını kestirmek zor değil şu an için… 
Gidişatın da oraya doğru yol aldığını göstermekte 
“YABANCI VAR” uygulamasının devreye girmesi 
halinde…

Geçmişten günümüze uluslararası düzeyde 
özellikle Dünya Kupaları’nda tarihe geçen yabancı 
değil, iki “Türk Hakem” var… İlki Batı Almanya’da 
1974 yılında düzenlenen Dünya Kupası’nda üç maç 
yöneten Doğan Babacan, diğeri ise Brezilya’da 40 
yıl sonra düdük çalan Cüneyt Çakır… Kırk yılda bir 
ancak bir hakemin Dünya Kupası organizasyonunda 
düdük çaldığını düşünürsek, “Yabancı Var” hakemi 
uygulaması hayatiyete geçtiğinde hatta hakemlerin 
yabancılaştırıldığında asırlar bile yetmeyebilir 
toparlanışa…

Son olarak Cüneyt Çakır’a nasıl düdük 
bıraktırıldığı orta da iken, yumruklanan, her maç 
sonunda günah keçisi haline getirilen, fiili ve sözlü 
saldırılara maruz bırakılan bir ülkenin hakemlerine 
Dünya ve Avrupa organizasyonlarında değil düdük 
çalmalarına, izleyici olarak bile davet edilmezler…

Ülkede herkesin aklını başına alıp, kendi 
yanlışlıklarını kapatma adına kurumsal bir 
yapıya saldırmayı çare görenler, asıl eksikliğin 
sistem bozukluğundan kaynaklandığı gerçeğini 
görmelerindedir.

Hakemi olmayan bir ülkenin futbolu olmaz…  
Çözüm; sistemi sorgulamadan “ Yabancı Var” 
uygulamasını tekrar yürürlüğe koymakta değildir…

Mehmet KISMET
mkismet06m@hotmail.com

Yabancı “var”...

SPORUN GÖR DEDİĞİ

GiDECEK VE 
KALACAKLAR 
BELLi OLDU

HAZIRLIKLAR HAD SAFHADA

Kemal Özdeş, Cephas, Schulz,Rotariu ve 
Kitsiou’nun kalması yönünde olumlu görüş verdi

Polonyalı on numara Michal 
Rkaczy ile resmi sözleşme 

imzalayan Ankaragücü’nde 
hangi yabancıların kalacağı, 
hangileriyle yolların ayrılacağı 
merak konusu oldu.

Ankaragücü’nde halen 8 
yabancı oyuncu kontenjanı dolu 
durumda. Ara transferde en az 3 
yabancı oyuncu transfer etmeyi 
planlayan Başkent ekibi söz-
leşmeleri devam eden Stelious 
Kitsiou, Nico Schulz, Renaldo 
Cephas, Riccardo Saponara, 
Riad Bajic, Kevin Varga, Renat 
Dadashov ve Dorin Rotariu’dan 
en az 3’ü ile yollarını ayıracak.

Ayrılacak oyunculardan 
oynanan Şanlı Urfaspor maçın-
da da yararlanılması düşünül-
düğünden, bu isimler sır gibi 
saklanıyor. Ancak bunun yerine 
yeri en garanti oyuncular, bu 
haberde yer alacak.

Ankaragücü’nde satılması 
kesinlikle düşünülmeyen ilk isim 
Renaldo Cephas. Sakatlığından 
dolayı 4-5 hafta daha sahalar-
dan uzak kalacak olsa da teknik 
direktör Kemal Özdeş’in planla-
rında Cephas’ın özel bir yeri var.

Yerel medyada 
Gençlerbirliği’ne transfer olacağı 
iddia edilse de Nico Schulz, 
kendi istemediği sürece kesin-
likle satılmayacak ikinci isim. 
Teknik Direktör Kemal Özdeş, 
oyuncuyla özel bir görüşme 

yaparak beklentilerini iletti. Gö-
rüşmede, oyuncunun Erzurums-
por maçından itibaren düzenli 
oynaması kararlaştırıldı.

Teknik Direktör Kemal Öz-
deş, Dorin Rotariu ve Stelious 
Kitsiou’nun da kalması yönünde 
rapor verirken, diğer 4 oyuncu-
dan kimlerin kalacağı, kimlerin 
gideceğini belirleyecek.

METİNER ERDEM

Ankaragücü’nde ara transfer dönemi hızlanıyor

Renaldo 
Cephas

Dorin 
Rotariu

Adnan 
Deniz 

Kayatepe

Stelious 
Kitsiou

EN 
BAŞARILI-

MPS seçilen 
Halkbanklı 

Leal Hidelgo

Taha Akgül, 
gelecekteki 

başarılar 
için sabır 

istedi:

ATA SPORUMUZ DAR BOĞAZDA

HABER MERKEZİ-Süper Ligin 20’nci 
haftasında bugün 3 maç oynanacak. Gü-
nün maç programı ve hakemleri şöyle:

13.30’da Fatih Terim Stadında Başak-
şehirspor-Rizespor (Oğuzhan Çakır)

16.00’da Gaziantep Stadında Gaziantep 
FK.-Bodrumspor (Mehmet Ali Metoğlu)

19.00’da Beşiktaş Park Stadında Beşik-
taş-Samsunspor (Kadir Sağlam)

1’NCİ LİG: (20.hafta)
13.30’da Kazım Karabekir Stadında 

Erzurumspor-Bandırmaspor (Ozan Ergün)
16.00’da Esenler Erok Stadında Eroks-

por-Adanaspor (Ömer Tolga Güldibi)
16.00’da Diyarbakır Stadında Ameds-

por-Karagümrük (Yiğit Arslan)
19.00’da Çorum Şehir Stadında Ço-

rumspor-Ümraniyespor (Ömer Faruk 
Turtay)

2’NCİ LİG: (18.hafta)
14.00’de Sincan 15 Temmuz Stadında 

Sincanspor-Batmanspor (Berat Buğra 
Çelik)

14.00’de İsmail Oğan Stadında Seriks-
por-Ankara Demirspor (Sercan Karaca)

ANKARA DOĞUMLU HAKEM, 
PAZARTESİ GÜNÜ GÖREVLİ

HABER MERKEZİ-Pro-
fesyonel Futbol Disiplin 
Kurulu’nun, Ankaragücü’nün 
deplasmanda oynadığı kar-
şılaşmada taraftarının neden 
olduğu olaylar gerekçesiyle 
Amed Sportif Faaliyetler’e 
verilen ceza açıklandı Amed 
Sportif Faaliyetlere, para ve 
blok kapatma cezaları verildi.

PFDK kararında, ”Amed 
Sportif Faaliyetler Kulübü-
nün, 12.01.2025 tarihinde 
oynanan Amed Sportif Faali-
yetler-Ankaragücü Trendyol 
1. Lig müsabakasında, taraf-
tarlarının neden olduğu saha 
olayları nedeniyle FDT’nin 
52/2. ve 46/1. maddeleri uya-
rınca 84.000.-TL para cezası 
ile cezalandırılmasına,

Aynı müsabakada Amed 
Sportif Faaliyetler Kulübü-
nün, taraftarlarının neden ol-
duğu çirkin ve kötü tezahürat 
nedeniyle FDT’nin 53/3. mad-
desi uyarınca çirkin ve kötü 
tezahüratta bulunan Güney 
alt tribün 123-124 numaralı 
bloklarda yer alan seyircilerin 
elektronik bilet kapsamındaki 
kartlarının bloke edilmesi 
suretiyle bir sonraki ev sahibi 
kulüp olduğu müsabakaya 
girişlerinin engellenmesine 
karar verilmiştir” ifadeleri yer 
aldı.

AMED’E ÖDÜL 
GİBİ CEZA 
VERİLDİ

YARINKİ MAÇIN 
BİLETLERİ 
SATIŞTA

HABER MERKEZİ-Başkent Ankara’da 
Pazartesi günü saat 20.00’de oynanacak olan 
Gençlerbirliği-Kocaelispor maçını Ankara do-
ğumlu hakem Adnan Deniz Kayatepe yönetecek.

Balıkesir bölgesinin hakemi olan Adnan 
Deniz Kayatepe genelde Kocaelispor maçlarını 
yönetmekle tanınıyor. 1992 doğumlu olan Adnan 

Deniz Kayatepe “sırtımdaki çanta ile heya-
hat etmeye bayılırım” derken, Roman-

ya, Gürcistan,  Ukrayna ve Gürcistan 
seyahatlerini unutmuyor.

Hakem Kayatepe’nin yönettiği 
Kocaelispor maçları ise şu şekilde:

14-15 BAL sezonunda Kozlu 
Belediyespor 1-0 Kocaelispor

16-17 3. Lig sezonunda Ko-
zanspor FK 3-3 Kocaelispor

20-21 2. Lig sezonunda Kocae-
lispor 1-2 Amedspor

21-22 1. Lig sezonunda Genç-
lerbirliği 1-1 Kocaelispor

23-24 1. Lig sezonunda Şanlıur-
faspor 0-2 Kocaelispor

24-25 1. Lig sezonunda Çorum FK 
0-2 Kocaelispor

KEÇİÖRENGÜCÜ, 5. MAÇTA 
GALİBİYET İSTİYOR

1’nci Ligde 27 puanla 
11’nci sırada bulunan 

ve Erkan Özeri komuta-
sında çalışan Keçiören-
gücü, yarın oynayacağı 
Sakaryaspor maçından 
mutlaka 3 puan berkli-
yor.

Sakaryaspor'u konuk 
edecek olan Keçiörengü-
cü rakibine 4 maçtır ga-
lip gelemiyordu Başkent 
ekibi  Keçiörengücü ya-
rın saat 13.30'da Aktepe 
Stadında Sakaryaspor'u 
konuk edecek. Aktepe 
Stadyumu'nda oynana-
cak mücadele her iki ta-
kım açısından da büyük 
önem taşıyor.

ÇAĞATAY DOLAY 

Erkan 
Sözeri

G.BİRLİĞİ, PAZARTESİ GÜNÜNE HAZIR

Ligde 27 puanla 12’nci 
sırada yer alan Gençlerbir-

liği, Pazartesi günü Eryaman 

Stadında oynayacağı Sakar-
yaspor maçı için çalışmalarını 
sürdürdü.n Hüseyin Eroğlu 
nezaretinde yapılam çalışma-
dan sonra konuışam Hüseyin 
Eroğlu, Kocaelispor’u yenip, 
zirve takibinde olacaklarını 
söyledi

HABER MERKEZİ-1. 
Lig’in 20. hafta mücadelesin-
de Keçiörengücü yarın saat 
13.30’da Aktepe Stadında 
Sakaryaspor’u konuk edecek. 
Bu karşılaşma için başkent 
ekibi maç biletlerinin satışa 
çıkarıldığını duyurdu. Kulüp-
ten bir açıklama yapılırken 
kadınlara ve öğrencilere 
ücretsiz maç bileti jestinin 
bu karşılaşmada da devam 
edeceği belirtildi.

Maçta 1. Kademe maç 
bileti 150 TL olarak açıklandı. 
Ayrıca misafir bilet fiyatı da 
195 TL olarak ilan edildi. Maç 
bileti için sistemde satışlar 
yapılmaya başlanırken dileyen 
taraftarlar bilet satın alma 
işlemlerini gerçekleştirebili-
yorlar.

AHMET ERTÜM

İLK TRASFERİNİ TANIDIKTAN YAPTI
HABER MERKEZİ-1.Lig 

ekiplerinden Gençlerbirliği, 
devre arası ilk transferini, 
bir dönem Ankaragücü 
forması da giyen Çekyalı 
defans oyuncusu Matej 
Hanousek’i kadrosuna kata-

rak gerçekleştirdi.
Gençlerbirliği, son olarak 

Yunanistan’ın Athens Kal-
lithea takımının formasını 
giyen 31 yaşındaki defans 
oyuncusu Matej Hanousek 
ile anlaştığını duyurdu. Matej Hanousek

HABER MERKEZİ-İkinci devre 
hazırlıklarına Manavgat’ta devam eden 
FOMGET Kadın Futbol Takımı Başkent 
Ankara’ya döndü. FOMGET’li futbolcular 
çalışmalarına Başkent Ankara’daki tesis-
lerinde devam ediyor.

Kadınlar Futbol Liginde 31 puanla 
averajla ikinci durumda bulunan FOM-
GET Takımı 26 Ocak Pazar günü deplas-
manda Lider Fenerbahçe ile karşılaşacak.

Ara transferde kadrosunu zengileşti-
ren Başkent takımı, 26 Ocak’taki maçta 
sahaya galibiyet için çıkacak.


